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İR süredir tartıştığımız, daha
sonra ortak mutabakatla karar

verdiğimiz Dünya Mirası Divriği
Mengücek Vakfı resmi olarak kuruldu. Benim de
kurucuları arasında olduğum vakıf, İstanbul, Ankara
ve Divriği’de yaşayan bir grubun girişimleriyle
kuruldu. Vakfın merkezi İstanbul’da. Kurduğumuz
bu vakfın en önemli amaçlarından bazılarını şöyle
özetlemek mümkün.
- Divriği’nin tarihsel mirasının aslına uygun olarak
korunması, restore edilmesi, dünya turizmine açarak,
gelecek kuşaklara devredilmesi.
- Divriği’nin turizm potansiyelinin açığa çıkarılması.
- Divriği’de eğitim ve sağlık konularında yeni
potansiyellerin oluşturulması.
- Divriği Çarşısı’nın (Arasta) olduğu gibi korunarak
restore edilmesi.
- Geçmişte Türkiye’nin en modern yaşam alanı olan,
ancak bugün tam bir harabeyi andıran Cürek
Yerleşkesi’nin aslına uygun olarak yeniden inşaa
edilmesi.
- Eğitim imkânı kısıtlı Divriği’li öğrencilere eğitim
desteği sunmak.
- Divriği’nin doğal hayatını korumak ve yaşam
alanlarına dahil etmek.
- Divriği’de tarım ve hayvancılık konularında üretim
yapmak isteyenlere proje ve teknik destek vermek.
Her toplumsal girişim, umutla, heyecanla başlar,
büyür ve amacına ulaşır.
Bu arzuların en önemli unsuru insandır.
“Dünya Mirası Divriği Mengücek Vakfı’nı yaşatmak
kurmaktan daha zordur” bunu göz önünde
bulundurarak, iyi niyetle kurulmuş bu girişim her
Divriğilinin katkısına ihtiyaç duyuyor.
Anadolu uygarlığının her rengini içinde barındıran
Divriği’nin, korunarak ve turizme açılarak, gelecek
kuşaklara  devredilmesi için, herkese ihtiyaç var.
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YAZARLARSUR’da şehit düştü

Kadın Komisyonu

Dünya Mirası Divriği
Mengücek Vakfı
kuruldu. Vakfın
Kurucu Başkanı, Prof.
Dr. Mahir Tevrüz.
Vakfın görevleri
arasında belirlediği en
önemli işler olarak,
“Divriği tarihinin,
tarihi eserlerinin,
korunması, aslına uygun restore edilmesi, turizme açılması, eğitim ve
sağlık” sorunları olarak belirtildi. Vakıf yöneticileri Mart ayı içerisinde
Divriği’ye bir ziyaret düzenleme kararı aldı. Devamı: Say:3 de

Mengücek Vakfı Kuruldu
Ankara’da faaliyet gösteren Divriği
Kültür Vakfı “Okutmaya Varım”
adıyla, düzenlediği Dayanışma
Gecesi’nden elde edilen geliri
öğrencilere burs olarak verilecek.
23 Ocak tarihinde Barolar Birliği
Salonu’nda düzenlenen geceye
milletvekilleri, belediye başkanları
ve çok sayıda Divriği’li katıldı.
Gecenin açılış konuşmasını
Divriği Kültür Vakfı Başkanı Cemal
Karahalil yaptı. Devamı: Say:10 da

Okutmak ‹çin Varlar

Divriği Kültür Derneği
yeni dönem Kadın
Komisyonunun
Başkanlığına  Melek
Yıldırım seçildi. DKD
Kadın Komisyonu
olarak Divriği
Gazetesi’ne
açıklamalarda bulunan
Yıldırım, dernek
çalışmalarında  gençlere

yönelik faaliyetlere ve çalışmalara ayrı bir
önem gerekiyor dedi.   Devamı: Say:4 de

Melek Yıldırım Seçildi

Kayseri 1. Komando Tugayı’nda görev
yaparken geçici bir görev için Diyarbakır’a
gönderilen Astsubay Üstçavuş Özgür Erdoğan
(34) PKK’ye yönelik operasyonda şehit düştü.

Eylül Ada isminde 5
yaşında bir kız çocuğu
olan Özgür Erdoğan 29
Ocak tarihinde
memleketi Divriği’de
düzenlenen törenin
ardından Garipler
Mezarlığı’nda toprağa
verildi. Devamı:Say:4 de

Melek Yıldırım

Divriği’li Hemşehrimiz
CHP Ankara Milletvekili
Necati Yılmaz’a Derin Tuzak

CHP Ankara Milletvekili Aylin Nazlıaka’nın “CHP’li bir milletvekili
odasından Atatürk fotoğrafını indirdi” iddialarını, Divriği’li hemşehrimiz,
CHP Ankara Milletvekili Necati Yılmaz’ı kasdederek söylediği ortaya çıktı.
Bu söz üzerine  7 Şubat tarihinde CHP Parti Meclisi toplandı. Toplantıda
CHP Ankara Milletvekili Aylin Nazlıaka’ya iddialarını kanıtlaması için
söz verildi. Nazlıaka konuşmasında, isim vermeden, iddialarının  doğru
olduğunu tekrarladı. Bunun üzerine CHP Ankara Milletvekili Necati Yılmaz
söz alarak, “beni kasdediyor” dedi. Bunun üzerine Aylin Nazlıaka ağlayarak
PM Toplantı Salonu’nu terketti. Nazlıaka’nın toplantıdan ayrılmasının
ardından Yılmaz kürsüye çıkarak, elindeki fotoğraf ve Meclis kayıtlarıyla
söz konusu iddianın gerçeği yansıtmadığını anlattı. Yılmaz, Meclis’ten
fotoğrafın sökülmediğine dair aldığı teknik raporu da PM üyelerine gösterdi.

Divriği’li hemşehrimiz, CHP Ankara Milletvekili Necati Yılmaz,
Divriği Gazetesi’ne yaptığı açıklamada, Nazlıaka’nın iddialarının
tamamen yanlış olduğunu söyledi. Yılmaz, Nazlıaka’yı kasdederek,
“Neden böyle bir iddia attı ortaya bunu da anlamış değilim” dedi.
Divriği Gazetesi’nin sorularını yanıtlayan Necati Yılmaz, Türkiye
gündemine ilişkin yorumunda “Paralel Yapı” olarak iddia edilen
mahkemelerde, AKP yetkililerinin de birgün bu sanıklara yardım
yataklıktan birlikte yargılanacaklar” dedi. Devamı: Say:4 de

NAZLIAKA’NIN AMACI NE.!

PARALEL YÜRÜDÜLER
CHP Ankara Milletvekili

Av. Necati Yılmaz

Özgür Erdoğan Diyarbakır’ın
 Sur İlçesi’nde   Şehit Düştü
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Hastalık insanlığın karanlık yüzü.
Kapitalizm yerleşmeden önce
açlığın, kıtlığın, bulaşın ardında
yaşarken şimdi doğrudan onun içinde ürüyor. Ölümün
adı değişti. Kanser oldu, damar tıkanıklığı oldu.
Kapitalizm onu makyajlı yüzünün ardına gizledi. Bu
yüz o kadar sahte ki toplumlara paranın satın alma
gücünün hastalıkları tedavi edeceğini düşündürtüyor.
Oysa gerçek farklı.  Bu hastalıklar büyük oranda
engellenebilir hastalıklar. Ancak toplumlar bu gerçekten
habersiz. Kapitalizmin maskesini çıkartmak insanlığın
ulaşacağı nihai hedef. Ancak kapitalizmin bilinci
insanlığın bilincini kör etmeye programlı.
İşimiz zor!
Kapitalizm hastalıkların büyüklüğünü anlatırken
rahatsız değil. Zira hastalığa ait iki kozu yani hem
tedavi etme hem de erken teşhis koydurtma iddiası
tüm dünyada olduğu gibi milli gelirin aslan parçasının
bu sektöre tahsis edilmesini sağlıyor.  Yaşadığımız ülke
Türkiye’de temel iki hastalık yani Kanser ve damar
hastalığı ölüm ve sakatlık yükünün çoğunu eline
geçirmiş. 2014 TUİK rakamları bu gerçeği doğruluyor.
Bu rakamlarına göre Türkiye’de 2014 yılı toplam sağlık
harcaması 95 milyar TL.  Bu paranın önemli bir
bölümünü bu kronik hastalıkların tedavisi için kurulan
altyapı ve ilaç masrafları alıyor. Erken teşhis iddiasıyla
açılan yollar da yıllar içerisinde bu harcamaları
katlayacak cesamette görünüyor. Zira hastalık
korkusuyla hareket eden toplum, erken teşhis adı
altında sunulan birtakım yüksek teknolojik cihazlarla
yapılan harcamaları bir umut olarak görüyor ve çok
önemsiyor.
Kanserin engellenebilir olduğu gerçeği hiç ağza
alınmayan bir gerçek. Credit Suisse Araştırma
Enstitüsünde 2013 tarihli bir çalışmanın sonucu
oldukça enteresan. ABD sağlık harcamalarının %40'ı
doğrudan yüksek şeker tüketimiyle alakalı. Şeker ve
obezitenin artmış kanser riskiyle birlikte olduğu iyi
bilinen bir gerçek. 2014 yılında yayınlanan bir başka
rapora göre, obezite tüm dünyada her yıl yeni 500.000
kanser vakasından sorumlu. Şeker konusu o kadar
ciddi bir gerçek ki BBC haberlerinde, İngiltere Kanser
Araştırma ve Sağlık Forumlarında, ıvır zıvır gıdaların
yasaklanması için çağrılar yapılmakta.
Obeziteyle bağlantılı kanserlerin üçte ikisi kolon,
rektum, over ve rahim kanserleri . Şekerin kanser ve
diğer kronik hastalıkları tetiklemesini sağlayan
mekanizma adeta hücrenin enerji santraline bomba
koyması gibi. Hücrenin enerji üreten bölümü
mitokondri olarak isimlendirilir. Şeker hücre için ideal
yakıt değil. Şekerin yakılmasıyla diğer yakıtlardan
daha fazla serbest oksijen radikalleri oluşur ki bu da
mitokondri ve hücre çekirdeğinde DNA hasarı demektir
Çalışmalar kronik olarak aşırı yemenin de benzer
etkilerini tespit etmiş durumda. Kronik aşırı yiyenlerde
hem aşırı kalorinin, hem de yiyeceklerinin içindeki
fazla şekerin risklerini yüklenmekte. Kronik aşırı
yiyenlerde mitokondri içerisinde bulunan ER
(Endoplazmik Retikulum) da stres oluşmakta ve
hücrenin yüzeyindeki Insülin reseptörlerinin
hassaslığını azaltmak için sinyal gönderilmekte. Yani
vücudun ihtiyacından fazla yiyenlerde Insülin direnci
oluşmakta; işte bu İnsülin direnci de kanser dahil
kronik hastalıklara analık yapmakta.
Hücreyi sağlıklı tutmanın en doğru yolu onu şeker ve
aşırı proteinden korumak. Kanserin tedavisinde de
hücreyi bu enerji kaynaklarından uzaklaştırmak önemli.
 Kanser hücreleri diğer hücreler gibi metabolik olarak
çok yönlü değildir, yani yağı kullanamaz, canlılığını
sürdürmek için ihtiyaç duyduğu şey ortamdaki şekerdir.
Obezite, fazla rafine şeker ve fuktoz hem kronik
inflamasyon hem de östrojen gibi bazı hormonların
seviyelerini artırarak başta meme kanseri olmak üzere
diğer kanserlere  yol açmakta. Texas Üniversitesi MD
Anderson Kanser Merkezinde son yapılan bir çalışma
şu ifadeleri kullanır. Rafine şeker meme kanseri riskini
artırmakla kalmaz, diğer organlara tümör yayılım
riskini de artırır. Bu çalışma yüksek fruktozlu mısır
şurubu içerisinde bulunan rafine fruktozun meme
tümörlerinden ve metastazlarından sorumlu olduğunu
da vurgulamış durumda .
Kanser ve diğer kronik hastalıklardan kaçınmak ve
tedavi etmek için en etkin strateji kanser hücresi
metabolizmasında çok önemli olan şeker ve aşırı
proteinden kaçınmak.  Zira kanser hücreleri metabolik
olarak ortamda sadece yeterli şeker varsa canlılıklarını
korurlar.
Bu bilgilerin toplumda karşılık bulmasının tek yolu
anlatmak ve sağlığı ilgilendiren tüm sektörleri geri
kazanmak. Bu aslında insanlığın savaşı. Ancak
Kapitalizm insanlığın geleceğini ilgilendiren bu savaşta
topuyla, tüfeğiyle, teknolojisiyle, bilim adamı kılıklı
borazanlarıyla birlikte galip görünüyor. Ancak şunu
unutmamak gerekli. İnsanlığın bilincinin uyanması
bir süreçtir. Bize düşen görev bunu hızlandırmak.

           *Prof. Dr

Gülümser Heper*

Toplum

hepergulumser@gmail.com
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Kapitalizmin
Gizlediği Yüz
K A N S E R

Divriği İzlenimleri
Serdar Tuğrul
Gün içersinde, Vakıf Üyemiz Sayın
Duran Önder tarafından yaptırılan
Kütüphane’ye, Vakıf Başkanımız
Sayın Prof.Dr. Mahir Tevrüz
tarafından yaptırılan Ana Okulu ve
Yurt Binasına ve Sayın Sadık Özgür
tarafından yaptırılan Hastahane
Binalarına gidilmiş, yetkilileri ile
görüşülmek suretiyle çalışmaları
ve ihtiyaçları hakkında bilgi
alınmıştır.

Başlamış olan 2015-2016 Eğitim
Öğretim yılı münasebeti ile
Divriği’deki tüm öğretmen ve
öğrencilerimize başarı
dileklerimizle birlikte, Divriği
Kaymakamı Sayın Mehmet Nebi
Kaya ve başarılı çalışmaları ile
eğitime önemli katkıları bulunan
Divriği İlçe Milli Eğitim Müdürü
Sayın Ahmet Aygün ile yapılan
görüşmeler çerçevesinde, ihtiyaç
sahibi 25 öğrencimize eğitimleri
için maddi destek sağlanmış olup,
ayrıca eğitim yılı boyunca her ay
40 başarılı öğrencimize maddi
destek verilmesine karar verilmiş
bulunulmaktadır.
“Divriği Ulu Camii ve
Darüşşifası’nın UNESCO Dünya
Mirasına Alınışının 30. Yılı
Etkinlikleri” nin ikinci günü olan 6
Ekim Salı günü Sivas’ta Fidan
Yazıcıoğlu Kültür Merkezi
Fuayesinde açılan, Dünya Mirası
Divriği Mengücek Vakfı Yönetim
Kurulu Üyesi Sayın H.Basri
Hamulu’ya ait “Cennetin Kapıları
Fotoğraf Sergisi” ziyaret edilmiştir.
Ülkemizde birçok yerde, aynı
zamanda değişik dünya ülke
şehirlerinde de sunulan ve beğeni
toplayan serginin bu etkinlik
içersinde yer almasındaki
katkılarından dolayı Sayın H.Basri
Hamulu’ya teşekkür ederiz.
Aynı gün, Dünya Mirası Divriği
Mengücek Vakfı Yönetim Kurulu
Başkanı  Prof. Dr. Mahir Tevrüz ve
kendisine eşlik eden Yönetim
Kurulu Üyelerimiz, aynı zamanda
Vakfımızın Mütevelli Heyet Üyesi
olan Sivas Cumhuriyet Üniversitesi
Rektörü Sayın Prof. Dr. Faruk
Kocacık’ı makamında ziyaret
ederek, tarihi ve kültürel değerleri
bakımından yakın gelecek için
özellikle turizm açısından önemli
bir potansiyele sahip ilçemiz
Divriği’nin ihtiyacı olan Otelcilik,
Restorasyon ve Sağlık Meslek
Yüksek Okullarının önemi üzerinde
değerlendirmeler yapılarak
özellikle Divriği’ye yapılması
istenilen Turizm ve Otelcilik

Yüksek Okulu konusunda
kendilerini bilgilendirilmiş ve konu
hakkında olumlu desteklerini
almışlardır.
7 Ekim  Çarşamba günü Sivas’ta
bulunan Dünya Mirası Divriği
Mengücek Vakfı Yönetim Kurulu
Başkanı Prof. Dr. Mahir Tevrüz ve
kendisine eşlik eden Yönetim
Kurulu Üyelerimiz, “Divriği Ulu
Camii ve Darüşşifası’nın UNESCO
Dünya Mirasına Alınışının 30. Yılı
Etkinlikleri” kapsamında bulunan,
Sivas Cumhuriyet Üniversitesi
Kültür Merkezi’ndeki “Halk Kültürü
Zenginlikleriyle Divriği Paneli”ne
katılmışlardır. Oturum Başkanlığını
Prof.Dr. Şeref Boyraz’ın yaptığı  ve
konuşmacı olarak Sayın Kutlu
Özen, Sayın Müjgan Üçer, Sayın
Fatma Pekşen ve Sayın A.Mahir
Pekşen’in değerli fikirleri ile
katıldığı panelin sonunda,  anı
hediyesi vermek üzere Vakıf
Başkanımız Sayın Prof. Dr. Mahir
Tevrüz sahneye davet edilmişlerdir.
Divriği’nin halk kültürü
zenginliklerinin önemli ve değerli
hususlarına anlatımları ile yaptıkları
katkı için tüm konuşmacılara
teşekkür ederiz.
Yine aynı gün, Dünya Mirası
Divriği Mengücek Vakfı Yönetim
Kurulu Başkanı  Prof. Dr. Mahir
Tevrüz ve kendisine eşlik eden
Yönetim Kurulu Üyelerimiz, Sivas
Valisi Sayın Alim BARUT’u
makamında ziyaret ederek “Divriği
Ulu Camii ve Darüşşifası’nın
UNESCO Dünya Mirasına
Alınışının 30. Yılı Etkinlikleri” nin
düzenlenmesinde ve Divriği’nin
tarihi, kültürel ve turizm değerlerine
mahiyetlerinde bulunan İlimizin

tüm kamu kurum ve kuruluşları ile
birlikte desteklerinden dolayı
teşekkür edilmiştir.
Sivas Valiliği İl Kültür ve Turizm
Müdürü Sayın Kadir Pürlü’nün
makamında yapılan ziyarette
Divriği ilçemizin kültürel
tanıtımının yapılması ve turizm
potansiyelinin artırılması, Divriği
ile ilgili kültürel yayınlara ağırlık
verilmesi konularında fikir
değerlendirmeleri ve paylaşımları
yapılmış, kendilerinin de bu
konularda destek ve katkı
düşünceleri alınmıştır.
Düzenlenmiş bulunan etkinliğin
tertiplenmesinde ve başarılı
geçmesindeki çalışma, emek ve
fedakârlıkları için kendilerine ve
çalışma arkadaşlarına teşekkür
ederiz.
Aynı gün Sivas Rölöve ve Anıtlar
Müdürlüğü Müdürü Sayın Onur
Yıldızlı, makamında ziyaret
edilmiş, Divriği’de gerçekleştirilen
restorasyonlar hakkında bilgi
alınmış ve kendilerinin de
Divriği’de ön çalışması başlayacak
olan Alan Yönetimine katkıda
bulunması istenmiştir.
Yine aynı gün Sivas Kültür ve Tabiat
Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu
Müdürlüğü Müdürü Sayın Ali Alkan
makamında ziyaret edilmiştir.
Kendileri ile Divriği’nin kültür
envanteri, yapılan çalışmalar ve
karşılaşılan zorluklar hakkında
karşılıklı değerlendirmeler yapılmış
ve Alan Yönetimi hakkında destek
ve katkıları talep edilmiştir.
Her iki Kurum Müdürü tarafından
Divriği’de Alan Yönetiminin
kurulmasının bir zorunluluk
olduğu, girişimin çok doğru ve

yerinde bir karar olduğu ayrıca bu
ve her konuda destek ve katkılarını
vermekten mutlu olacakları ifade
edilmiştir. Sayın Onur Yıldızlı ve
Sayın Ali Alkan’a, Divriği için
hassasiyetleri, vermiş ve verecek
oldukları katkılar için teşekkür
ederiz.
Vakfımızın Yönetim Kurulu Üyesi
ve Sivas temsilcisi aynı zamanda
Sivas Divriği Tabiat ve Kültür
Varlıklarını Koruma Derneği
Başkanı Sayın Cahit Püşman ile
birliktelikte, Sivas’taki Vakfımızın
tanıtım ve çalışmaları
değerlendirilmiş olup yapıla gelen
çalışmalarda ki katkıları ve nazik
daveti için kendilerine teşekkür
ederiz.
Hemşerilerimizin yoğun talepleri
ve Divriği ilçemizin ihtiyaçları için
kurulan Dünya Mirası Divriği
Mengücek Vakfı, Divriği’ye ve
hemşerilerimize her alanda katkı
sağlamaya devam edecektir.
Divriği’mizi günümüze ve geleceğe
kazandırmak adına başta aynı
zamanda Vakfımız Mütevelli Heyet
Üyesi olan Divriği Kaymakamımız
Sayın Mehmet Nebi Kaya, yine
aynı zamanda Vakfımızın Yönetim
Kurulu Üyesi olan Divriği Belediye
Başkanı Sayın Hakan Gök, değerli
kamu çalışanı arkadaşlara, Divriği
için her türlü gayret ve fedakarlığı
esirgemeyen Divriği gönüllülerine,
aynı heyecanı paylaşım ve
birliktelik adına en içten
teşekkürlerimi sunar,
Bu vesile ile tüm hemşerilerime
saygı ve selamlarımı iletirim.
Prof.Dr. Mahir TEVRÜZ
Dünya Mirası Divriği Mengücek
Vakfı Başkanı

Dünya Mirası Mengücek Vakfı
üyelerinin Divriği ziyaretinin ve
izlenimlerinin üçüncü ve son

bölümünü yayınlıyoruz. Vakıf
üyeleri Divriği tarihinin
korunması için çalışıyor.

Tarih Turizmi Mümkün

Kaz›m Karabekir Caddesi Tuna Han No: 101/46-47
‹skitler / Ankara. Tel: 0312 341 66 17 (Pbx)
0312. 384 67 26. 341 18 26. Fax: 0312. 341 58 27

yiltassigorta@hotmail.com
yiltas58@hotmail.com

YILTAfi
S‹GORTA

YIL TA
fi

Aracılık Hizmetleri Ltd. Şti
Mehmet Diktaş
0532.283 82 35

www.yiltassigorta.com.tr

YILTAfi
S‹GORTA

DUYURU

Divriği Gazetesi
abonelik ve reklam
ödemeleri ile finanse
edilmektedir. Firma
reklamınızın yayınlanmasını
istiyorsanız bize ulaşın.

Divriği Gazetesi, yayın
hayatında 10. yılı geride

bıraktı.
Tüm okurlarımıza,

abonelerimize ve reklam veren
firmalarımıza teşekkür ederiz.

İrtibat: 0532 327 19 58
divrigigazetesi@gmail.com

Divri¤i Gazetesi
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EL‹F
DÜ⁄ÜN SALONU

Necip Faz›l Mah. Alemda¤
Cad. Y›lmaz Sokak No:1

 Kemerdere-Ümraniye / ‹STANBUL
Tel.:(0216) 356 82 26 -27

RIZA BAfiHAN - 0532 600 54 81

Mutluluğunuzu
Paylaşıyoruz...

ORTAK KARAR
TARİHİ KORUMAK
Haber ve Fotoğraf:
Divriği Gazetesi

Divriği’nin tarihsel kültürel
mirasını korumak ve turizme
açmak, ayrıca eğitim ve tanıtım
konularında çeşitli çalışmalar
yapmayı başlıca görevleri
sayan, Dünya Mirası Divriği
Mengücek Vakfı resmi
kuruluşunu tamamladı. Vakıf
üç ay içerisinde olağan
kongresini yaparak yeni
yönetimini seçecek. 66 kurucu
üyenin bir araya gelmesiyle
kurulan Dünya Mirası Divriği
Mengücek Vakfı önümüzdeki
aylarda Divriği esnafı ve
halkıyla toplantılar
düzenleyerek turizm
konularında karşılıklı
görüşmeler yapmayı ve Divriği’de
restorasyonu devam eden Divriği
Kalesi ve Divriği Külliyesi’nde
herhangi bir yanlış yapımına karşı
çalışmalar yapmayı  planlıyor.
Dünya Mirası Divriği Çalışma
Grubu Üyeleri aylık olağan
toplantısı 20 Şubat Cumartesi Günü
yapıldı. İstanbul Taksim’de bulunan,
Sivas Hizmet Vakfı İstanbul
Şubesi’nde yapılan toplantıya Prof.
Dr. Mahir Tevrüz başkanlık etti. CHP
Sivas Milletvekili Ali Akyıldız,
Divriği Belediye Başkanı
Hakan Gök,  Ankara Divriği
Kültür Vakfı Başkanı Cemal
Karahalil, Divriği Kültür
Derneği Başkanı Cafer Yıldız,
Divriği Tabiat Varlıklarını
Koruma Derneği Başkanı
İhsan Çalapverdi ve Divriği
Kültürünü Koruma ve
Tabiatını Yaşatma Derneği
Başkan Yard. Mustafa
Akgün’ün katıldığı
toplantıya,Gülten Tozanlı,
Duran Önder, Rıza
Gürünlü,Serdar
Tuğrul,Ahmet Yozgatlı,
Şahin Küçük, , Basri
Hamulu, Yahya Kemal Bayar,
Orhan Delipınar, Haydar
Yalçın,Seyit Gazi Bal,
Mustafa Tarakçı,Adnan
Önder, Gülcan Öncel,

Erdinç Aygün, İsmail Gencay, Ali
Özcan, Selehattin Top katıldı.

EĞİTİM TURİZM TARİH
Toplantının açılış konuşmasını
Dünya Mirası Divriği Mengücek
Vakfı Kurucu Başkanı Prof. Dr.
Mahir Tevrüz yaptı. Divriği’ye birçok
hayır işleri yapan Mahir Tevrüz
konuşmasında, “Divriği’nin
kalkınması ve gelişmesi için en
önemli üç öge üzerinde duruyoruz.

Eğitim, Sağlık ve turizm. Cumhuriyet
Üniversitesi ile birlikte çeşitli
projeler etrafında çalışmalar
yapıyoruz. Divriği’ye yapmayı
planladığımız projeler içerisinde
öncelikli olarak  Turizm ve Otelcilik
Meslek Yüksekokulu, Restorasyon
Bölümü, bir de Hemşirelik Meslek
Yüksek Okulu var.  Nasip olursa
eğer, bu okulların yapım
maliyetlerini hemşehrimiz Mehmet
Bıyık ile ben üstleneceğiz.

Planladığımız  yüksekokulu
Oditoryum şeklinde planlamak
gerekecek. Çünkü Divriği’de çok
amaçlı salon mevcut değil.  Ayrıca
Dünya Mirası Divriği Mengücek
Vakfı olarak Divriği’nin tarihsel
mirasının iyi korunması ve turizme
açılması için çaba harcıyoruz.
Bildiğiniz gibi bir de Cürek
Yerleşkesi Projesi var
gündemimizde. Cumhuriyet
Üniversitesi ile birlikte

yürüttüğümüz Cürek Projesi
olmadı. Daha sonra Sivas Valiliği
ile kaldığımız yerden devam
edelim dedik, bu da yürümedi.
Şimdi sayın Milletvekilimiz de
buradayken Cürek ile ilgili yeni
bir girişim başlatabiliriz” dedi.

Daha sonra sırasıyla, CHP Sivas
Milletvekili Ali Akyıldız, Divriği
Belediye Başkanı Hakan Gök,
Ankara Divriği Kültür Vakfı
Başkanı Cemal Karahalil, Divriği
Kültür Derneği Başkanı Cafer
Yıldız, Divriği Tabiat Varlıklarını
Koruma Derneği Başkanı İhsan
Çalapverdi, Gülten Tozanlı,
Serdar Tuğrul, Duran Önder,
Rıza Gürünlü, Selehattin Top,
Şahin Küçük, Mustafa Akgün,
Mustafa Tarakçı,  ve Orhan
Delipınar, söz alarak görüşlerini
söylediler.

Divriği Belediye Başkanı Hakan
Gök konuşmasında “bizim üç
önemli öncelikli projemiz var;
Cumhuriyet  Meydanı, Hanımeli
Sokak ve Cemevi. Ayrıca Divriği’de
mezbahane yok. Bunun yapımı için
de bütçe arayışı içindeyiz. Divriği
gibi bir ilçenin turizme açılması
için son derece sabırlı olmak
gerekiyor. Çalıştıkça bazı şeyler
yapılıyor. Kale ve Külliye
restorasyonu bunlardan. Cemevinin
inşaat alanında bir küçülme var
ancak koruma kurulu yeni bir proje
ile cemevinin yapımına yeşil ışık
yaktı. İnşallah bunu başaracağız.
Ulaşım ve Konaklama konusunda
epey mesafe aldık” dedi.

DKD Başkanı Cafer Yıldız Cürek
projesine değinerek, “burada
bulunan evleri zamanında o evlerde
yaşamış kişilere vererek yeniden
hayata kazandırabiliriz” dedi. Şahin
Küçük; Turizm konusu başlı başına
bilgi ve zihniyet sorunu. Divriği’de
yaşayan, ayrıca esnaflık yapan
kişilere, tarihin ve turizmin
anlatılması için konferanslar
yapılmalı.

Rıza Gürünlü; Turizm uzun soluklu
bir sektör. En az 15 yıl sonrayı göze
alarak çalışmalıyız. Henüz çok yeni
sayılırız.

Serdar Tuğrul Divriği gibi tarihi
değeri olan yerlerin korunması için
en önemli unsur şehrin
korunmasıdır. Tarihe sahip
çıkılmasıdır. Önümüzdeki günlerde
Divriği için Koruma Amaçlı İmar
Planı çalışmaları yapılacak. Bizim
en önemli meselemiz bu olacak.
Yapılacak imar planı ile şehrin tarihi
ve SİT Alanları daha korunaklı
olarak yapılaşmaya kapatılacak.

TOPLANTI ÜÇ SAAT
SÜRDÜ
Dünya Mirası Divriği Çalışma
Grubu çağrısıyla yapılan toplantı
yaklaşık 3 saat sürdü. Toplantıya
katılan vakıf üyeleri ve Divriğililer,
olumlu temenniler sunarak
polemikten uzak, tamamen başarı
ve fikir odaklı düşünceler ifade
ettiler.

Mengücek Vakfı Kuruldu
Divriği’nin tarihsel mirasını
korumak ve turizme açmak
için çalışmalar sürdürülüyor.

Uzun zamandır çalışmalarını sürdüren Dünya Mirası Divriği Çalışma Grubu’nda yer
alan kişilerin girişimiyle Dünya Mirası Divriği Mengücek Vakfı kuruldu. Vakfın Kurucu
Başkanlığını Cumhuriyet Üniversitesi’nin önceki Rektörü Prof. Dr. Mahir Tevrüz yapıyor.

İstanbul’da yaşayan Divriğililerin bir araya gelmesiyle yeni bir vakıf kuruldu
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Son günlerde adını çok sık
duyduğumuz, CHP Ankara Milletvekili
Divriği’li hemşehrimiz,
Av. Necati Yılmaz ile söyleştik.
Röportaj: Yahya Kemal Bayar

Söyleşimize sondan başlayalım. CHP
Ankara Milletvekili Aylin Nazlıaka sizi
kasdederek “odasından Atatürk
Fotoğrafını indiren milletvekili var”
dedi. Bu konu Parti Meclisinde
gündeme geldi. Enine boyuna
konuşuldu. Tekrar soruyorum siz
odanızdan Atatürk Fotoğrafını
indirdiniz mi?
Böyle bir şey kesinlikle doğru değil.
Bu topraklardaki laikliğin,
aydınlanmanın, devrimin ve yeniliğin
adı Mustafa Kemal Atatürk’tür. Bu konu
ile ilgili savunma yapmayı kendime
zül görür, kendimi inkar sayarım. Aylin
Nazlıaka  TBMM’deki odama sadece
bir kez geldi ve 3 dakika kaldı. O
geldiği zaman da şimdi de Atatürk
fotoğrafı odamda asılıydı.  Bu olayın
benimle ilişkilendirilmek istendiğini
öğrendiğim 29 Ocak 2016 Cuma
gününden itibaren partimizin yetkili
organlarıyla görüşmelerimi sürdürdüm.
Partimizin kurultaydan sonra en yetkili
organı olan Parti Meclisi’nde yaklaşık
1 hafta önce temin ettiğim. Aylin
Nazlıaka’nın TBMM çatısı altındaki
odama sadece bir kez geldiği ve sadece
2-3 dakikalık kaldığı ana ilişkin bilgi
ve belgeleri Parti Meclisi üyeleriyle
paylaştım. Parti Meclisi bu olayın
kesinlikle yaşanmadığını, asılsız ve
gerçek dışı bir iddia olduğunu tespit
etmiş ve resmi açıklamasını
kamuoyuna yapmıştır. Ayrıca konuyla
ilgili gerekli açıklamaları yaparak
iddiaların yalan olduğunu kanıtladım
zaten. Genel Başkanımız Kemal
Kılıçdaroğlu'nun sık sık tekrarladığı,
“Sen doğru dur, eğri belasını bulur”
sözünü tekrarlamak isterim.

Peki Nazl›aka neden sizi iflaret etti?
Nazlıaka ve ben Ankara 1. Bölgeden
CHP  Milletvekili aday adayı olarak
önseçime girdik. Ben 1’ci o da 2’ci
oldu.  Nazlıaka neden beni işaret etti
bunu ben de anlamış değilim. Bu
soruyu kendisine yöneltmek gerekir.

CHP 35. Ola¤an Kurultay› “Demokrasi
De¤iflim ve Kardeflilik” ad› alt›nda
yap›ld›? Kurultay›n de¤erlendirmesini
yaparm›s›n›z?
Sol ve sosyaldemokrat parti
kongrelerinde sadece parti kadroları
değişmez. Bunun yanında partinin
kendisini yenilemesi ve güncellemesi
de gerekir. 35. Kurultayda CHP
kendisini günün koşullarına göre
yenilemeyi hedef koydu ve bunu
başardı. Bu değişim kurultaydan evvel
mahallelerden başlayarak ilçe ve il
kongrelerinde zaten öne çıkmıştı.
Ülkemizin içinde bulunduğu konum
itibariyle Demokrasi Değişim ve
Kardeşlik temaları acil ihtiyaçtır zaten.
Ülkemiz kazanılmış demokratik
zeminlerin çoğunu AKP iktidarı
boyunca kaybetti. Biz bir taraftan
ülkemizi değiştirmeyi hedeflerken,
diğer taraftan kendimizi değiştirmeyi
de asla ihmal etmiyoruz.  Türkiye’nin
 bir bütün olarak savaşa sürüklendiği
tehlikelerini görmezden gelemeyiz.
Lübnanlaşan, Suriyeleşen bir Türkiye
tablosu var önümüzde. Mezhepler ve
kimlikler ve etnik köken üzerinden
yürütülen ayrıştırmalar, kirli savaş
ortamında “kardeşlik” vurgusu benim
açımdan çok önemlidir. Hep birlikte
“Halkların Kardeşiliği”ne inanarak
barışı ve huzuru tesis edebiliriz.

De¤iflim ne demek? Yeni CHP derken,
biz bunu de¤iflim olarak m›
okumal›y›z?
Ben Yeni CHP yerine Yenileşen CHP
demek istiyorum. Yine 35. Kurultayda
kullandığımız kavramlardan birisi de
“Değişim” Biz değişim derken,
ülkemizi bu otoriter, hak hukuk
tanımayan, baskıcı, tek kişiye endeksli,
savaş konseptinden arındırmak
isteğimizi belirtirken, bunun yanında
demokratik, özgürlükçü bir Türkiye’yi

inşaa etmek için bizim de bu değişimi
iliklerimize kadar yaşamamız
gerektiğinin bilincindeyim. Biz bu
değişimi sağlıklı olarak başaramaz isek
Türkiye’yi nasıl değiştireceğiz? Esas
itibarıyla CHP’nin kendisi yenileşmenin
de adıdır. CHP’nin kurulduğu günden
itibaren tüm süreçlerini izlerseniz,
müthiş bir değişimi ve yenileşmeyi
görürsünüz.  Osmanlı’nın bitişinin
arkasından kurulan CHP yenileşmek
demek değil miydi? Yep yeni bir proje
değil mi?

Dönem dönem sa¤›n de¤iflik simalar›
CHP’den milletvekili aday› yap›l›p
seçilince siyaset bilimciler CHP
çizgisini tart›flmaya bafllad›. Size göre
 CHP’nin nas›l bir parti?
CHP Sol bir partidir, Devrimci bir
partidir, Sosyaldemokrat bir partidir.
Bundan kuşku yok. İçinde, değişimi,
modernizmi sürekli kılan bir partidir.
Türkiye’nin konjonkturel süreçlerinde
bazı taktik adımların atılmış olması
CHP’nin gerçek kimliğini ortadan
kaldırmaz. Son 15 yılda parti içerisinde
yenileşme konularında yeterli mesafe
alabildik mi? Kendimizi yeteri kadar
güncelleyebildik mi? Burdan baktığımız
zaman CHP Türkiye’nin ihtiyaçlarının
gerisinde kaldı. Bu nedenle iktidara
gelemedik. Biz değil AKP iktidara geldi.
AKP’nin iktidara gelmesinin ardında
arayacağımız sebeplerin başında
CHP’nin yenileşememesi, günün
koşullarına göre güncellenememesi
gösterilebilir. 3 aylık bir partinin iktidara
gelmesi, 90 yıllık bir partinin iktidara
gelememesinin sebepleri nelerdir? Bu
gecikmiş ihtiyaçları karşılamak
durumundayız. Sayın Kemal

Kılıçdaroğlu’nun CHP Genel
Başkanlığına seçilmesinden sonra
koşan adımlarla kendisini yenileyen
bir CHP var. Parti içi demokrasinin
güçlendirilmesi, adaylarının önseçim
ile belirlenmesi, parti üyelerinin, yani
tabanın söz ve karar sahibi olması
ilkeleri referans alınıyor.  Demokrasinin
ihtiyaçları yeniden ete kemiğe
bürünüyor. 35. Olağan Genel Kurul’da
Çarşaf Liste uygulaması demokrasi
arayışının önemli bir belgesidir. Buna
mukabil, kadın ve gençlik kotasının

genişletilmiş olması. İl ve ilçe
örgütlerinin özgür iradeleriyle siyasette
söz sahibi olması. Meslek odalarının,
emek örgütlerinin, derneklerin
görüşlerine açık olunması. Bugün
klasik muhalefet parti anlayışından
sıyrılarak, sadece iktidar partisinin
açıkları üzerinden siyaset yapma
mantığının haricinde toplumsal
ihtiyaçların, sosyal politikaların
örgütlenmesinde yeni bir hat inşa
etmek. Biriken sorunların nasıl
çözüleceğine ilişkin net çözümle
sunmak. Bütün bunları hayata
geçirmek için sokakta olan bir CHP
var artık. 7 Haziran ve 1 Kasım
Seçimleri’nde Türkiye CHP’nin
projelerini konuştu. CHP dışında olan
partiler kimlik siyaseti yaparken, biz
bu girişimin içerisine hapsolmadık.
Toplumsal sorunlara çözüm önerirken
etnik ve cinsiyet temelli tuzaklara
düşmedik.

“Diktatör Bozuntusu” konusu.
35. Kurultayda Genel Baflkan’›n bu
sözleri büyük yank› uyand›rd›. ‹ktidar
kanad› bu sözlere, “CHP zaten
gerginlik siyaseti yap›yor” fleklinde

aç›klamalar yapt›. Siz CHP olarak
gerginlik siyaseti mi yap›yorsunuz?
13 Yıllık AKP İktidarının ve onun
sözcülerinin bütün söylemlerini tek
tek incelerseniz kimin     gerginlik
politikası yaptığını görürsünüz.
CHP gerginlik üzerinden politika
yapmıyor. CHP çözümler ve önermeler
üzerinden politika yapıyor. Hükümetin
yanlışlarını eleştirmek, kamuoyuna
duyurmak gerginlik siyaseti mi?
Vatandaşa karşı sorumluluğumuz
gerçekleri söylemek  değil mi? Diktatör

varsa Diktatör, hırsız varsa da hırsız
var diyoruz.  Her neyi görüyorsak onu
adıyla söylüyoruz. Genel başkanımız;
 “Anayasamızın gereği olarak tarafsız
olması gereken cumhurbaşkanı’nın
böyle davranmadığını, yapmış olduğu
yeminin gereğini yapmadığını, bir
partinin lideri gibi davrandığını
kamuoyuna açıkladı. Gerçeğe işaret
etti, “bu yemin size ait midir? ait ise
neden gereğini yapmıyorsun?”
uyarısında bulundu. Kendi yeminine
bile uymayan, anayasal sınırlar içine
girmeyen bir cumhurbaşkanı’nı
anayasal sınırlar içine çekmeye davet
etti. Sayın Cumhurbaşkanı seçilmesinin
ardından, “Türkiye’nin sistemi
değişmiştir, anayasayı rafa kaldırıyoruz”
demedi mi? Bu sözlerin Türkçesi, “ben
anayasaya uymayacağım, anayasayı
bana uyduracağım” demiş oldu. Siyasal
sistemin bir kişinin isteklerine göre
düzenlenmesi öne sürüldü.  Bunun
adı diktatörlüğe özentidir. Dolayısıyla,
Genel Başkanımız Sayın Kemal
Kılıçdaroğlu, “Diktatör Bozuntusu”
derken, kendisinin diktatörlüğü
başaramadığını, beceremediğini, onun
bozuntusu olduğunu söyledi.

Diktatör Bozuntusu sözü üzerine,
Cumhurbaflkan›, K›l›çdaro¤lu hakk›nda
dava açt›. Siz de Diktatör Bozuntusu
sözlerini sahiplenerek “Genel
Baflkan›n yarg›lanaca¤› mahkemede
ikinci s›rada olmak isterim” dediniz?
Genel Başkanımız “Diktatör
Bozuntusu” sözünü sadece kendi fikri
olarak ifade etmedi. Parlementodaki
bütün CHP Grubu adına söyledi. Ben
de CHP’li bir milletvekili olarak bu
sözün arkasındayım. Eğer genel
başkanımızı bu sözünden dolayı
yargılayacaksanız, beni de ikinci
numarada yargılayın dediğim doğrudur.
Eski bir Hakim olarak, bir hukukçu
olarak, Cumhuriyet Savcılarına bir
çağrıda bulundum. “Sarayın çağrılarıyla
iş görmeyin yasaların gereğine göre
davranın” dedim. Bunun üzerine
mecliste bulunan bütün CHP
Milletvekilleri, Cumhuriyet Savcılarına
bir dilekçeyle başvurarak, genel
başkanımızın “Diktatör Bozuntusu”
sözünü ben de söylüyorum, beni de
yargılayın dediler. Şunu söylüyoruz?
Cumhurbaşkanının konumunun
Diktatör Bozuntusu olarak devam
ettiğini biliyoruz. Bunun gerçek bir
diktatöre dönüşmesine asla izin
vermeyeceğiz. Onun bu girişimini
teşhir edeceğiz. Bu ülkeyi de,
cumhurbaşkanını da hukukun
yönetmesini sağlayacağız.

Bir de “Paralel Yap›” meselesi var.
Cemaat ile birlikte can ci¤er halde
yürürken sonra her yolsuzlu¤un
müsebbibini Paralel Yap› üzerine
y›kma yoluna girdiler. Ne dersiniz?
Son sözlerimden devam edeyim. Her
şey hukuk içinde yürütülmeli. Süreç
içerisindeki kaygılarımızı,
endişelerimizi kamuoyu ile
paylaşıyoruz. Eğer devlet içerisinde
yuvalanmış, bir yapı varsa bu yapı AKP
ile birlikte kuruldu. Paralel yapının
birisi AKP diğeri de Cemaat. Yapılan
bu hukuksuzlukları ikisi birlikte yaptı.
Bugün ortalığa saçılan her şey bu iki
yapının iştirakiyle gerçekleşmiştir.
Hukuk karşısında “Ne dediniz de
yapmadık, ne istediniz de vermedik”
demek suça iştirak halidir. Dolayısıyla
her iki paralel çizgi hukuk önünde
hesabını vermelidir. Düne kadar
toplumun bütün kesimlerini birlikte
baskı altına aldıkları gibi hukuk önünde
birlikte yargılanmalılar. AKP’nin de
Cematin de bağımsız yargı, bağımsız
hukuk önünde yargılanmaları gerekir.
O gün geldiği zaman eğer bir
mağduriyetleri olursa biz onların da
yardımına koşarız.  İstiyoruz ki Sayın
Recep Tayyip Erdoğan yaptıklarının
hesabını hukuk karşısında verecektir.

“Çözüm Süreci” Yaflanan savafl
ortam›? Ölümler, kan ve gözyaflı.
Bölgede gerçekten ne oluyor?
Bölgede yaşanan savaş halinin
savunulacak bir tarafı yok. CHP’li
milletvekili arkadaşlarımız  bölgeye
giderek yaşanan olumsuzlukların her
noktasına erişmeye çalışıyor. Bölge
halkıyla  temas halindeyiz. Durumun
vahametinin farkındayız.
Yurttaşlarımızın can güvenliğinin
olmadığı bir süreçten geçiyoruz.
Türkiye’nin en büyük, en temel
meselesi olan Kürt Sorunu’nu
konuşuyoruz. Barış ve kardeşlik
ortamında bu sorunun çözümünden
yanayız. Son 4 aydır bölgede OHAL
(Olağanüstü Hal) şartları var. Sivril
yurttaşlarımızın yaşam güvenceleri
yok, günlük ihtiyaçlarını yerine
getiremez haldeler. Bu çatışma
ortamında hayatını kaybeden
yurttaşlarımıznın toprakla kavuşması
bile sağlanamazken, devletin varlık
nedeni sorgulanır.  Devlet kendisini,
topuyla tüfeğiyle, sokağa çıkma
yasaklarıyla hissettiremez. Kanın,
gözyaşının, tank ve top seslerinin
olduğu yerde devlet kendisini yok etmiş
demektir. Bırakalım çağdaş modern
devlet kavramını, en ilkel devlet biçimi
bile yurttaşının yaşam hakkını güvence
altına almakla mükelleftir.

Bir gün yargılanacaklar
Aylin Nazl›aka  TBMM’deki odama sadece bir kez geldi ve 3 dakika kald›. O geldi¤i zaman
da flimdi de Atatürk foto¤raf› odamda as›l›yd›. Aylin Nazl›aka’n›n TBMM çat›s› alt›ndaki
odama sadece bir kez geldi¤i ve sadece 2-3 dakikal›k kald›¤› ana iliflkin bilgi ve belgeleri
Parti Meclisi üyeleriyle paylaflt›m. Parti Meclisi bu olay›n kesinlikle yaflanmad›¤›n›, as›ls›z
ve gerçek d›fl› bir iddia oldu¤unu tespit etmifl ve resmi aç›klamas›n› kamuoyuna yapm›flt›r.

Bu çat›flma ortam›nda hayat›n› kaybeden yurttafllar›m›zn›n toprakla kavuflmas›
bile sa¤lanamazken, devletin varl›k nedeni sorgulan›r.  Devlet kendisini,
topuyla tüfe¤iyle, soka¤a ç›kma yasaklar›yla hissettiremez. Kan›n, gözyafl›n›n,
tank ve top seslerinin oldu¤u yerde devlet kendisini yok etmifl demektir.

CHP Ankara Milletvekili Av. Necati Yılmaz Divri¤i
Gazetesi ile yaptı¤ı söyleflide “topla tüfekle,
ölümle, gözyafl›yla devlet yönetilmez” dedi.
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Diyarbakır’ın Sur İlçesi’nde
Şehit olan Divriği’li Hemşehrimiz

Astsubay Üstçavuş

Avcılar Belediye Başkanı
Dr. Handan Toprak Benli

ACI KAYIBIMIZ

OCAK-ŞUBAT 2016

bizi derin acıya boğdu. Erdoğan Ailesi’nin
ve Divriği’li hemşehrilerimin acılarını

yürekten paylaşıyorum.

kaybettik.  Yılmaztürk Ailesi’nin ve
yakınlarının başı sağolsun.

ACI KAYIBIMIZ

Toplum gönüllüsü, yüreği insan
sevgisiyle dolu, ömrünü barış,
kardeşlik ve eşitlik mücadelesine
adamış, saygıdeğer büyüğümüz

HASAN YILMAZTÜRK’ü

Rıza Gürünlü, Mustafa Özker

Hacer Kocataş: Divriği her şeyin en güzeline layık. Neleri eksik tam olarak
bilmiyorum Ankara'da doğdum büyüdüm, bir kaç kez gezmeye gittim. Bana göre
şehirlerden gelenlere misafirhaneler ev ortamı gibi mekânlar olmalı. Oraya
gittiğimizde hiç kimseye yük olmadan kalalım. Tabii ki ücretli ama makul olsun.
Okul tatillerinde çocuklarımızı alıp gelip kafa dinleyebiliriz çocuklarımıza oraları
sevdire biliriz çok  iyi olur.

Cemal Tuna (Gürpınar Köyü Muhtarı) Bana göre Divriği Demir Çelik Madeni’ne
bağımlı kalmış bir şehir. Onun içi Divriği madene bağımlı kalmamalı bunun için
de birincisi Divriği’nin doğu ile arasındaki ulaşımı tam teşeküllü sağlanmalı (mevcut
ulaşımımız yeterli değil) İkicisi tarihi şehir olan ilçemizin turizme daha çok ağırlık
vermesi lazım. Gelen turistlerin ilçemizde rahat edeceği yerler eğleneceği alanlar
da olması lazım. Üçüncüsü de Cürek’deki Demirçeliğe ait olan yerleşim yerlerini
değerlendirip faydalanılabilir. Bu da oksijeni bol doğası güzel olan bir yer olması
nedeni ile burası sağlık eğitim biriminde kullanılabilir. Son olarakta Divriği’ye
köylüler gelmeyince ilçemiz ölü bir şehir görünümü alıyor. Köylülerimizin ilçeyi
daha da canlandırması için bölgede hayvancılığa büyük destek verilmeli. İlçemizin
ve bölgemizin bana göre olmazsa olmazı hayvancılık. Size bir anımı da anlatayım.
Geçmişte Divriği esnaflarından birinde bir hafta çalıştım. O dönem demirçelik
işçiye maaş ödememişti. İşçi maaş alamayınca esnaf veresiyeleri toplayamıyor
köylünün de ilçeyle mevsim kış olduğu için fazla alış verişi olmuyordu. Kısacası
esnafımız onumu bahane etti yoksa gerçekmi o ay benim bir haftalık çalışmam
karşılığı alacağımı ödeyemedi. Yani maden biterse ilçenin akibetini düşünemiyorum.

Meral Şimşek: Cazibesi yok. Eşe dosta tavsiye ediyoruz. Gidiyorsunuz muhteşem
Ulucami kupkuru bozkırın ortasında. Divriği’li olarak işin bitince eş dost evine
gidip dinleniliyor. Restoran, dinlenme alanları yöresel çarşısı, olmalı. Çarşısı çok
pahalı. Peynir pazarının revize edilmesi lazım. Yöresel lezzetler tanıtılmalı. Kuru
kaymak eşsiz bir lezzet. Bugün Ege’nin en küçük köyleri bile mistik, albenisi yüksek
yerler. Konaklar Safranbolu, Beypazarı gibi mevsimsel olarak değerlendirilmeli.

Seda Medet Türk: Şehit olan Özgür’ümüz niye belediye önünden cenazesi kaldırılsın
ki? Divriğimize niye Cemevi yapılmıyor. Bence en büyük eksiklik.

Ali Erdoğan: En başta konaklama yeri yok. Doğru dürüst bir restoran yok. Gezilecek
park alanları yok. Cemevi yok.  kısacası Divriği’nin sahibi yok.

Ercan Aşçı: Divriğili hemşerilerim, bence en büyük ve acil olarak yapılması gereken
bir Cemevi’dir. Şehit cenazemizi bile ne acıdır ki Sivas Cemevi’nden gelen bir
dedemiz, Cumhuriyet Meydanı’ndan kaldırdı. (hakka yürüyen şehit kardeşimiz
Özgür Erdoğan Allah rahmet etsin mekanı cennet olsun) El birliği ile en kısa sürede
Cemevi yaptırmalıyız. Sadece cenazelerimiz de değil iyi günlerde de yan yana
durmak dileği ile.

Ücpinar ve Samanci Deresi Köylüleri:  Divriğimizin en büyük eksiği cemevi. En
az 5 bin kişilik büyük bahçeli bir cemevi olmalı.  İçerisinde herşeyi olan, yöresel
bir çarşısı olmalı. Divriği ürünlerinin üretildiği satıldığı, buralardan kira şu bu çok
az alınmalı, devlet destekleme vermeli. Bir kooparatif kurulmalı. Köylülerimizin
sütünü peynirini, yoğurdunu satabileceği ortam olmalı. Hayvancılık desteklenmeli.
Kendi markası ile peynir yağ, hayvansal gıda ürünlerinin üretildiği bir mandıra
kurulmalı. İş olanakları sağlanmalı. Hayvancılık, ayrıca Divriği yeşil değil. Toprak
analizi yapılıp bölgeye uygun ağaç dikilmeli, ağaçlandırma yapılmalı. Her yer dağ
bayır toprak kaya, ağaç yok. Yemyeşil olmalı, her yıl düzenlı ağaç dikilmeli.

Mehmetali Katırcı: İş ve isdihdam sağlanmalı.Geriye göç başlatılmalı. Yerel halkı
göçüp gidenleri geri getirmek için bir çekicilik sağlanmalı. Divriği iyi tanıtılmalı.

Zeynep Erdoğan: Divriği o kadar çok değişime ihtiyacı varki saymakla bitmez.
Öncelik bir kafe veya çay bahçesi olabilir. Yazın gidildiğinde çarşısında durulmuyor
sıcaktan oturacak yer yok. Cemevi, sinema, tiyatro, kütüphane olmalı.

Hüseyin Karakoç: Bence en önemlisi kültür yozlaşması ve bişeyler yapmaya
çalışanları acımasızca eleştirilmesi herkesin her şeyi bildiğini sanmasıdır.

Sevinç Erdoğan Yalçın: Bizler ne yazarsak yazalım, nasılsa hiç bir yatırım
yapılmayacak. Memleketimiz, devletin yok saydığı diyarlardan birisi.
En basit örnek?  ben yıllar önce annemle yeni hastaneye gitmiştim. O kadar özenle
yapılmış düşünülmüş, ama doktor sayısı düşük. Yanlış hatırlamıyorsam o koca
hastane bir sağlık ocağı görünümündeydi.

Erkan Yıldız: Bence oradaki göçü önlemek birde esnafı iyi bir şekilde eğitmek ve
daha temiz yeşil bir Divriği oluşturmak.

Hüseyin Özdemir: Divriği’nin yerlisi gurbet ellere savrulmuş. Kendi toprağımızdan
çıkan madende, çevre illerden gelen insanlar çalışıyor, haliyle kiracılar Divriği’de.
Hal böyle olunca Divriği’ye çivi bile çakmıyorlar. Divriği’ye yatırım, olsada yetersiz
kalıyor. Sosyal aktiviteler çoğaltılmalı. Hangi caddede yürürsen yürü, yol aynı yere
çıkıyor. Bu yüzden de Divriği’ye gitmektense köyümde kalıyorum.

Cem Çermik: İş imkanları için fabrika kurulmalı. Göçün önlenmesi, bir de kendimiz
üretemiyoruz.

Hasan Karahan: Mekan ve mesken sorunu, Gecekondu sorunu, yatırım sorunu,
tarım ve hayvancılık sorunu, üretim sorunu, işletme sorunu. Köylerimizin harabeye
dönmesi. Köyünden ve Divriği’den ayrılanların Divriği ve köylerini unutması.
İlgisizlik. Siz habercilerin, “insanların Divriği ve köylerine karşı duyarlı hale gelmesi
için yaptığınız  çalışmalara Divriğililerin duyarsız kalmaması lazım.

Hüseyin Arslan: Köylerde uygun yerlere küçük barajlar yapılmalı balık yetiştilmeli.

Filiz Eren Güvercin: İş imkanı bulamayan gençlerimiz göç etmek zorunda kalıyor.
Memleketimizde demir madeni çıkıyor ama kendi gençlerimiz çalışmıyor dışarıdan
işçiler çalıştırılıyor. Bana göre en büyük sorunlarımızdan birisi bu.

Hasan Aslan: Önce göçü önlemek gerekir.  Bunun için de belediye ya da başka
işyerleri, maden ocakları elbirliği yapıp dışardan işçi veya elaman alınmamalı.
Ayrıca Divriği’nin canlı tutulması için,  belediye emeklilerin maaş  günleri ve
pazar kurulduğu günlerde ufak bir ücret karşılığı koylere belli güzergah üzerinde
servis koyarsa iyi olur.

İbrahim Bozkurt: Yazdan yaza geliyorum Divriği ye. Benim gözlemim “yanlış ve
çarpık yerleşim” ciddi anlamda çalışmalar yapılabilirse şayet Divriği nin çehresi
değişir.

Gazi Ahmet Kiliç: Ulaşım, Çevre il ve ilçelere bağlantı yolları.

ANKET
Size göre Divriği’nin en önemli sorunları nelerdir?

ÖZGÜR ERDOĞAN
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MUTLULUKLAR

Rabia Şahin, Hüsniye Çınar, Birsen Bayar
Saadet Bayar, Yahya Kemal Bayar

Çamşıh Mamağan (Ağın Gözecik) Köyü Derneği kongresi yapıldı

Yeni yönetim seçildi
Dernek 22 yıl
önce kuruldu

22 YILDIR SÜRÜYOR
Ankara’ya yaşayan, Ağın Gözecik (Mamoağa)
Köylülerinin kurduğu Köy Yardımlaşma Derneği 22’nci
yılını kutluyor. Çeyrek asra yaklaşan yardımlaşma
sandığının genel kurulu, 7 Şubat Pazar günü Ankara’da
Şahin Köyü Derneği’nde yapıldı. Genel kurulun
başında, 2015 yılında vefat eden köy büyüklerinden
Derviş Ali Doğan ve Veli Karakoç (Dedo) anıldı.

YENİ YÖNETİM: Genel kurul’da Divan Başkanlığı’nı
Avukat H. Cem Yılmaz Seçildi. Saymanlığı Ümit
Doğan’ın yaptığı genel kurulda 2015 yılı yapılan
faaliyetler hakkında üyeler bilgilendirildi. Toplantıda,
önceki yıl vefat eden üyelerden Esef Metin’in eşi Gülten
Metin’in üyeliğine devam etmesi benimsenirken,
Makbule Erdem’in üyelik başvurusu da oy birliği ile
kabul edildi.

NE YAPILACAK? Toplantıda, 2016 yılında yapılacak

etkinlikler karar altına alındı. Yapılan seçimlerde
Mehmet Yılmaz yeniden başkanlığa seçilirken,
yardımcılığına Mustafa Etlik getirildi. Yardımlaşma
sandığının saymanlığını Battal Yılmaz yürütecek.
Hüseyin Karakoç ile Emrah Metin ise Denetleme
görevlerini üstlendi.

İSTANBUL’DAN KATILDI: 22’nci yıl toplantısına
İstanbul’da yaşayan Ali Doğan, Antalya’dan Hasan
Yılmaz da katıldı.
Genel Kurula; üyelerden Musa Etlik, Ersin Etlik, Mehmet
Doğan, İbrahim Karakoç, Rüstem Yılmaz, Mevlüt
Metin, Ali Metin, Emrah Metin, Cebrail Metin, Özgür
Yılmaz, Selman Ali Metin, Musa Metin, Ali Karakoç,
Hüseyin Karakoç, Kanber Karakoç, Sinan Karakoç,
Hüseyin Etlik, Mustafa Etlik, İsmail Doğan, Mustafa
Etlik, Ali Yılmaz, Erdoğan Doğan, Mehmet Yılmaz,
Kemal Doğan, Ümit Doğan ve Battal Yılmaz katıldı.
Seçilen yönetim iki yıl görev yapacak.

22 yıl önce Ankara’da kurulan
Mamağan (Ağın Gözecik) Köyü
Derneği Olağan Kongresi yapıldı.

Divan Başkanlığını Cem Yılmaz’ın
yaptığı kongrede önümüzdeki yıllarda
yapılacak işlerin kararı alındı.

OTUZ YILLIK TARİH
Yağbasan Köylüleri Eğitim Kültür
Yardımlaşma ve Dayanışma Derneği
kuruluşunun 30. yılını  kutladı. 23 Ocak
Cumartesi Günü Çağlayan Salon Figaro’da
yapılan geceye CHP İstanbul İl
Yönetiminden, ilçe yönetimlerinden  çeşitli
dernek ve demokratik kuruluşlardan çok
sayıda yöneticinin yanı sıra Yağbasan
Köylüleri katıldı.
Salon Figaro’da düzenlenen gecenin
sunuculuğunu Aynur Karabaş yaptı. Gece

derneğin tarihçesini anlatan slayt gösterimi
ile başladı. Slaytta Yağbasan Köyü’nün son
elli yıllık geçmişi de göz önünde
bulundurularak anlatıldı. Daha sonra davul
zurna eşliğinde halaylarla devam eden
gecede, Yağbasan Köyü Derneği
üyelerinden oluşturulan ekip   yerel
kıyafetlerle, “Çifteye Gitme” gibi çok eski
yıllarda kalan, belki de bugün hiç
hatırlanmayan otantik oyunlar oynadı.
Gecede, Divriği Kültür Derneği Başkanı
Cafer Yıldız ‘a söz verildi. Yıldız
konuşmasında derneklerin önemine

değindi. Daha sonra CHP Eyüp İlçe Başkanı,
CHP İl Yönetiminden Muhterem Aktaş
gündeme dair kısa konuşmalar yaptılar.
Son olarak Yağbasan Derneği Başkanı Nihat
Karagüler  bir konuşma yaptı. Karagüler
konuşmasında derneğin  kurucularını,
kuruluşundan bugüne kadar başkanlık
yapanları sahneye çağrıldı. Bugüne kadar
Yağbasan Köyü Derneği’ne başkanlık
yapmış kişilere birer plaket verildi.
Konuşmasının devamında derneğin
faaliyetlerini anlatan Karagüler, önümüzdeki

yıllarda Yağbasan Köyü’ne bir cemevi
yapmayı planladıklarını, cem evi nin adını
Ali Baba Cem evi olarak düşündüklerini
ifade etti. Bunun üzerine salonda bulunan
bazı kişiler yapılması planlanan  cem evi
için bağış yaptı. Gecede Tülay Maciran ve
Özcan Türe türkülerle katılımcıları coşturdu.
Ayrıca geceye CHP İl Başkanı Cemal
Canpolat ve Avcılar Belediye Başkanı Dr.
Handan Toprak Benli kısa birer mesaj ve
çelenk gönderdi.

Haber ve Fotoğraflar: Divriği Gazetesi

Otuz yıllık tarih
Yağbasan Köyü Derneği 30’uncu kuruluş yıldönümünü görkemli bir
geceyle kutladı. Dernek üyelerinin ve çevre köy dernek yöneticilerinin
katıldığı gecede Yağbasan Köyü Derneği Başkanı Nihat Karagüler
bir konuşma yaptı. Geceye Divriği Kültür Derneği Başkanı Cafer
Yıldız ve yönetim kurulu üyeleri de katıldı. Gecede Yağbasan Köyü
Derneği’nin çıkardığı Yağbasan Dergisi dağıtıldı.

Yağbasan Köyü Derneği 30’uncu kuruluş yılını kutladı. Dernek
23 Ocak Cumartesi Günü Salon Figaro’da düzenlediği geceye
yüzlerce kişi katıldı. Gecede derneğin tarihi slayt olarak gösterildi.
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Gündem yeniden anayasa yapılma tartışmaları
işgal ediliyor. Yeniden bir anayasa yapılmasına
neden ihtiyaç duyulur? Şüphesiz ki mevcut
anayasadan daha nitelikli ve evrensel değerlere
önem veren bir sistem amaçlanır. Elbette 12
Eylül faşizminin yapmış olduğu anayasanın insan
haklarını kapsamadığı ve çağdışı bir yapıda
olduğu hemen her kesim tarafından kabul
görmektedir. O halde yapılması düşünülen yeni
anayasa daha nitelikli olması gerekecektir. O durumda düşünce ve
niyet olarak da aynı şekilde düşünüyor ve samimi olunması gerekir.
Yani uygulamaları veya çıkarılan yasalarla bu konuda samimi olup
olmadığı çok rahat anlaşılmaktadır. “Devlet, kişi hak ve hürriyetlerinin
korunmasını, kişinin maddi ve manevi varlığının geliştirilmesini
sağlamakla yükümlüdür” demesine karşın ülkemizin güney doğusu
Kürt halkının yoğunluklu yaşadığı illerde yaşanan insan hakları
ihlalleri samimiyetsizliğin boyutunu göstermektedir. Bu durum
karşısında AKP’nin samimiyetine inanmak saflık değilse aptallık olur.
Günümüzde medyanın iktidarca kontrol altına alındığı, toplumun
yarısının yaşamlarına karışılarak korkutularak adeta savaş açıldığı,
adalete güvenin sıfırlandığı, ülkenin en değerli aydınlarının “hain”
“alçak” “müsvedde” gibi yakıştırmalarla hakarete uğradığı koşullarda
insan haklarına saygılı bir anayasa yapılacağına inanmak insan zekası
ile alay etmek değilde nedir? Barış çağrılarına tahammülün olmadığı,
düşünce ifade özgürlüğünün siyasetçiler eliyle mafya ve demokrasi
düşmanlarının linç etmesine terk edildiği bir ortamda demokratik
bir anayasa yapılamayacağı açıktır. Dünyanın neresinde vardır, bilim
insanlarının mafya çetelerine ezdirilmeye çalışıldığı? Uygar bir ülke
varmıdır bilim insanlarının mafyalarla tehdit edilmesine seyirci
kalındığı? Hak hukuk ve yasa tanımayan birisinin, önüne geleni
düşman ilan ettiği, astığı astık, kestiği kestik bir keyfiyetin sürdüğü
ve sürdürülmekte de ısrarcı olunduğu koşullarda evrensel değerlere
dayalı bir anayasa yapılacağına aklını kullananları inandıramazlar.
İnsan haklarına dayalı, güçler ayrılığına dayanan bir anayasaya
ihtiyacımızın olduğu muhakkak. Ancak, oynanan oyun gayet açık,
tek adama göre düşünülmüş, tam yetkilerle donatılmış bir başkanlık
rejimini empoze etmektir. Eğer bu bir oyun olmasa idi 14 yıldır
darbe yasalarına sığınarak ne seçim kanunu ne de partiler yasasını
değiştirmeyerek, anayasaya dahi aykırı yasalar çıkararak antidemokratik
uygulamaları daha da derinleştirmeyi tercih ederlermiydi? Tüm
bunlar İslamcı AKP’nin iki yüzlü ve takiyyeci olduklarını demokrasiyi
kendileri için bir basamak olarak gördüklerini kanıtlayan göstergelerdir.
Kutuplaşmanın zirve yaptığı, Kürt halkının eşit yurttaşlık temelinde
taleplerinin önemsenmediği, barış açılımı adı altında yıllardır
oyalandığı bir dönemde ötekileştirilen kesimlerin (Aleviler, Kürtler
ve diğer azınlıklar) anayasal taleplerinin dikkate alınmadığı bir
ortamda çağdaş bir anayasa yapılacağına inanmak akıl ile izah
edilecek bir durum değildir. Buradan, gelecek anayasa önerisi
çalışmalarına cepheden karşı çıkılması gerektiği anlamı
çıkarılmamalıdır. AKP’nin önermelerinden önce demokratik bir
anayasa metnini muhalefet partileri daha önceden kamuoyunda
tartışmaya açmalıdır. Öncesinde ise, tüm STÖ, siyasi partiler, meslek
örgütleri ve tüm inanç guruplarının önerileri alınmalıdır.
Kısaca özetleyecek olursak, demokratik bir anayasa için en temel
olmazsa olmazlar şunlardır:
1-Başta seçim yasası ve siyasi partiler yasasını demokratik bir yapıya
kavuşturulmalıdır.
2-Hukuk devletini güçlendirecek olan yargı bağımsızlığı sağlanmalıdır.
3-Yurttaş olma bilincini geliştirici ve örgütlü toplumu oluşturacak
kanallar açılmalıdır.
4-Çok dilli ve çok kültürlülük benimsenmelidir.
     5-Üniversiteler,  aklı ve bilim öne alan özerk bir yapıya
kavuşturulmalıdır. 6-Yeni anayasa, vatandaşlık tanımı ile temel hak
ve özgürlüklerin, adil ve onurlu bir şekilde kullanabileceklerini
güvence altına almalıdır.

İsmail ÇınarAnayasa Oyunları
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Solaç›k

Yusuf Uluçam, Gülten Tozanlı, Aslan Sarıkaya,  Hüseyin Etlik, Beyzade
Özkahraman, Nursel Yılmaz, Hüseyin  Özkahraman, Gülperi-Muharrem
Yağbasan, Hasan Günday, Yunus Öztepe, Ali Şahin, Cafer Yıldız,  Birsen Bayar
Uygun, Şahin Küçük, İ. Hakkı Karaca, Sani Yıldırım, Zeynel Asil, İsmail Asil,
Semehat Asil, Musa Çulha, Songül-Mahmut Şengül, Safi Karayalçın, Fatma
Sarıtaş, Şengül Sarıtaş, Hasan Gürsoy, Veli Korkmaz, Haydar Yalçın, H. Güzel
Yılmaz, Murtaza Yıldırım, Orhan Özdemir, Muzaffer Özdemir, Yavuz Özkan,
Hasan Karagüler, Ali Karabudak, Mehmet Korkmaz, Cafer Tire, Hüsnü Tire,
Muharrem Tire, Şehriban-A. Rıza Duman, Canan Duman, Hüsnü Fırat Ateş,
Muhammet Yılmaz, Hüseyin Yıldız, Battal Kılıç, Ceren Kılıç, Selçuk Kılıç,
Sefer Kocakaya, Sadık Aydoğdu, S. Ali Aydoğmuş, Birsen-Esat Kıratlı, Murat
Doğan, Cebrail Doğan, S. Ali Kaya, Sabri Kurt, Saadet-Yahya Bayar

Toplum gönüllüsü, yüreği insan sevgisiyle dolu, ömrünü barış,
kardeşlik ve eşitlik mücadelesine adamış, saygıdeğer büyüğümüz

kaybettik. Yılmaztürk Ailesi’nin, akrabalarının ve
sevenlerinin acılarını yürekten paylaşıyoruz.
Anısı ve yaşamı hepimize örnek olsun.

Kurucumuz İsmail
Yalçınkaya’nın vefatı
nedeniyle, bizleri yalnız
bırakmayan, arayan,taziye
ziyaretine gelen, acımızı
paylaşan dostlarımıza vefakâr
davranışlarından dolayı
teşekkür ederiz.



Renk Ajans Basım Yayın Hizmetleri Ticaret Limited Şirketi adına:  Birsen Bayar UYGUN

YÖNET‹M YER‹: Renk Ajans Basım Yayın Hizmetleri Tic. Ltd. Şti: Nakilbent Sok. No: 45/1 Sultanahmet/ İST. Tel: (0212) 516 29 84
Fax.: (0212) 517 20 03  WEB ADRESİ:  www.divrigi.com.tr  e-mail: divrigi@divrigi.com.tr
BASKI: Murat Ofset Matbaacılık San. Tic. Ltd. Şti. Davutpaşa Cad. emintaş Davutpaşa Sitesi No: 103/272 Topkapı/İst. Tel: 0212.567 52 24
Yayın Türü: Yerel Süreli Yayın Gazetemiz basın ve yayın meslek ilkelerine uymaya söz vermiştir.

Genel Yay›n Yönetmeni: Yahya Kemal BAYAR
Yay›n Koordinatörü: Canan DUMAN
Genel Müdür: Özden UYGUN

‹zmir: Murat ÇAĞLAYAN
Antalya: Şükrü DEMİR
Bodrum: Ecevit GÜRSOY
Alt›noluk:  Erzade YAKAR

Haber Merkezi Müdürü: Begüm ASLAN
Görsel Tasar›m: Semih EROL
Reklam ve Sat›fl Koordinatörü: Saadet BAYAR - Hasret BAYAR
Teknik Yönetmen: Esengül ÇILDIR, Gamze ÖZÇELİK

Yay›n Kurulu: • Şahin KÜÇÜK, Mustafa ÖZKER, Mehmet AYDIN, İsmail ÇINAR,  M ü s l ü m  D O Ğ A N ,  Hıdır ÇAM,
Nilüfer MURATOĞLU  Muharrem YAĞBASAN, Esat KORKMAZ, Sadık ÇELİK, Ataner YILDIRIM, M. Bedri Yalçın
Yay›n Dan›flma Kurulu: Yunus ÖZTEPE,  Mahmut Şengül, Zeynel Asil, Murtaza YILDIRIM, İbrahim CANÖNDE, Necati YILMAZ

İMTİYAZ SAHİBİ VE SORUMLU YAZIİŞLERİ MÜDÜRÜ

www.divrigi.com.tr e-mail: divrigi@divrigi.com.tr Tel: 0532. 327 19 58 Tel: 0212. 516 29 84divrigigazetesi@gmail.com.tr

Ye
niSivas Tur

Divriği’ye Gitmek Artık Çok Kolay

www.yenisivasturizm.com
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Divriğililerin Öz Malı

ÖZGÜR TOPRAĞA DÜŞTÜ
Divriği’nin Pengürt (Bahçeli) Köyü’nden
olan Astsubay Üstçavuş Özgür Erdoğan
Diyarbakır’ın Sur İlçesi’nde PKK’lilerle
yönelik operasyonlarda girdiği
çatışmada şehit edildi. Kayseri 1.
Komando Tugayı’nda görevliyken geçici
görevle Diyarbakır’a tayin edilen Özgür
Erdoğan 26 Ocak tarihinde
Diyarbakır’ın Sur İlçesi’nde PKK ile
girilen çatışmada hayatını kaybetti. Acı
haber şehidin Kayseri’de ikâmet eden
eşi Öznur Erdoğan’a ve İzmir’de yaşayan
babası Sait Erdoğan ve anne Mübeccel
Erdoğan’a ulaştı.
ÖNCE KAYSERİ’YE GETİRİLDİ
Astsubay Üstçavuş Özgür Erdoğan
helikopter ile önceki görev yeri ve eşi
Öznur Erdoğan’ın kaldığı Kayseri’ye
getirildi. Özgür Erdoğan,  Kayseri 1.
Komando Tugayı’nda yapılan törenin
ardından karayolu ile Doğum yeri olan
Divriği’ye getirildi. Özgür Erdoğan için
29 Ocak günü Divriği Cumhuriyet
Meydanı’nda cenaze töreni düzenlendi.
Divriği Cumhuriyet  Meydanı`nda
düzenlenen cenaze törenine Sivas Valisi
Alim Barut, CHP Sivas Milletvekili Ali
Akyıldız, 5`inci Piyade Er Eğitim Tugay
Komutanı Tuğgeneral Fatih Celaleddin
Sağır, Sivas Belediye Başkanı Sami
Aydın, il ve ilçe protokolü ile şehidin
yakınları ve binlerce vatandaş katıldı.
Şehidin özgeçmişinin okunmasının
ardından cenaze namazını Sivas
Cemevi’nden getirilen Alevi dedesi Ünal
Karataş kaldırdı. Törenin ardından bir
süre omuzlarda taşınan şehit Astsubay

Üstçavuş Özgür Erdoğan`ın cenazesi
Divriği Garipler Mezarlığı`nda toprağa
verildi.
Şehit Özgür Erdoğan’ın babası Sait
Erdoğan ve annesi Mübeccel Erdoğan
tören alanına ambulans içerisinde
getirildikten sonra protokolün
yardımıyla tören alanındaki yerine
götürüldü. Şehit babası Sait Erdoğan,
“Senin yerine ben ölseydim yavrum”
diye ağladı. Anne Mübeccel Erdoğan
ise tekerlekli sandalye üzerinde cenaze
programını takip ederken, sık sık
“Özgür, yavrum” feryadı duyuldu.
CENAZEYE 5 BİN KİŞİ KATILDI
Mübeccel ve Sait Erdoğan çiftinin 5
çocuğundan ikincisi olan ve Öznur
Erdoğan ile evli şehidin 5 yaşındaki kızı
Eylül Ada ise törene getirilmedi. Şehidin
eşi Öznur Erdoğan da tören sırasında
güçlükle ayakta durabildi.
Törenin ardından Astsubay Üstçavuş
Özgür Erdoğan Divriği Garipler
Mezarlığı’nda toprağa verildi.

5 bin kişi uğurladı
Diyarbakır’ın Sur İlçesi’nde PKK’lilerle girdiği çatışmada hayatını kaybeden Özgür Erdoğan
memleketi Divriği’de toprağa verildi. Binlerce kişinin katıldığı cenaze töreninde Özgür
Erdoğan’ın eşi Öznur Erdoğan, 5 yaşındaki kızı Eylül Ada, babası Sait Erdoğan ve annesi
Mübeccel Erdoğan tören alanına ambulans içerisinde getirildi.  Baba Sait Erdoğan, “Senin
yerine ben ölseydim yavrum” diye ağladı. Anne Mübeccel Erdoğan ise tekerlekli sandalye
üzerinde cenaze programını takip ederken, sık sık “Özgür, yavrum” feryadı duyuldu.

Diyarbakır’ın Sur ‹lçesi’nde flehit edilen
Özgür Erdo¤an topra¤a verildi.

Divriği Kültür Derneği Kadın Komisyonu çalışmalarına başladı.

DİVRİĞİ’Lİ KADINLAR TOPLANDI
8 MART’A HAZIRLIK: Divriği Kültür Derneği Kadın
Komisyonu 8 Mart Dünya Emekçi Kadınlar Günü
dolayısıyla çalışmalarına hız verdi. DKD Kadın
Komisyonu Başkanı Melek Yıldırım 7 Şubat tarihinde
dernek merkezinde Kadın Komisyonu Üyeleriyle bir
araya geldi. Yapılan toplantıda DKD Kadın Komisyonu
8 Mart Dünya Emekçi Kadınlar Günü dolayısıyla
dernekte bir etkinlik düzenleme kararı alındı. Toplantıya
DKD Yönetiminden Kadın Komisyonu üyesi göreviyle,
Sibel Güller katıldı. DKD Kadın Komisyonu Başkanı
Melek Yıldırım toplantıdan sonra yaptığı açıklamada,
“DKD Kadın Komisyonu olarak rutin çalışmalarımızı,
toplantılarımızı yapıyoruz. Önümüzdeki günlerde 8
Mart Dünya Emekçi Kadınlar Günü dolayısıyla bir
etkinlik düzenleyeceğiz. Bu etkinliği dolu dolu
hazırlamanın gayreti içerisindeyiz. Daha sonra da rutin
olarak kadın sorunlarına ilişkin çeşitli çalışmalar
yapmayı planlıyoruz. Divriği Kültür Derneği sadece
Divriğililerin gelip gideceği bir kurumdan öte kendini
Divriğili hisseden herkese kapıları açık. Zaten çeşitli
kurslarda Divriği’li olmayan pek çok arkadaşımız görev
yapıyor. En önemli sorunumuz genç kuşak kadınların
derneğe kazandırılması konusunda çalışmalar yapmayı

planlıyoruz. Bildiğiniz gibi genç kuşakların beklentileri
ve çalışma biçimleri daha güncel ve daha pozitif.
Çağın imkânlarını genç kuşak kadınlar daha iyi
biliyorlar. Biz de bu vesileyle yeni kuşak kadınları
DKD’ye kazandırıp görevi onlara devretmeyi
planlıyoruz. Bunu başarırsak esas görevimizi yapmış
sayılırız. Eski alışkanlıklarla yeni hayatı örgütlemenin
imkânının olmadığının bilincindeyiz. Hayat eski
alışkanlıkların tekrarıyla devam edemez. Bugünün
örgütlenme ihtiyacı ve beklentiler yenilendikçe,
alışkanlıklar değiştikçe kalıcı ve ele avuca gelen
bütünlüklü ilişkiler de makul hale gelecek. Derneklerin,
sendikaların, siyasi partilerin, sivil toplum örgütlerinin
ilk bakıştaki eksikleri yenilenememek değişime uyum
sağlayamamak. Nasıl ki bir çocuğun yaşam
evrelerindeki ihtiyaçları doğal olarak değişiyorsa,
toplumun ihtiyaçları da günün koşullarına göre
değişiklikler arzediyor. Bunu görmezden gelir isek
genç kuşaklarla buluşamadan, kuşaklararası kopuş
başlar. Deneyimi ve tecrübesi olan büyüklerimizin
genç kuşaklara bu deneyimlerini aktarması hepimizin
görevidir” dedi.

Haber ve Fotoğraflar: Divriği Gazetesi
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Asimilasyonu sosyal açıdan
sindirme, kendine uydurma
olarak anlamaktayız.
Böylesine sömürü düzenlerinde
güç ve iktidar sahipleri anlık hesap, anlık plan
yapmazlar. Mademki ortada bir güç ve iktidar
sahipliği var; o halde bunu ‘daha uzun vadeye
yaymak için altını doldurup beslemek gerek’ anlayışı
ile hareket ederler.
Asimilasyon bu nedenle de güç ve iktidar
sahiplerinin ya da devletin başvurduğu yöntemlerin
her zaman başında gelir. 14 yıllık AKP iktidarı
gücünü daha çok Sünni anlayışa dayalı dinci anlayış
ve politikalardan almaktadır. Ee bu halde Sünniliğin
dışındaki inançları ezme, mahalle baskısıyla kuşatıp
sindirerek, özünü kaybetmesi için gereken neyse
bu süreçte yapılmaktadır.
Sözün nereye gelmek istediğini mutlaka
anlamışınızdır. Alevi inanç ve değerlerine karşı
saldırı ve onun insana, varlığa ve gerçek hayata
yönelik yüzünün çarpıtılması, söz konusu
asimilasyon içinde gerçekleşen bir durumdur.
Ülkemizde zorunlu olan din dersinin kendisinin,
Alevi çocuklara Sünniliğin zorla dayatılmasından
öte bir şey olmadığı zaten hepimizin malumudur.
Bunun dışında verilebilecek çarpıcı nitelikte o kadar
örneğin ayrıca çok fazla olduğunu da biliyoruz.
Hatta toplumca bunları yüksek sesle ifade edip,
Alevilerin taleplerine kulak verilmesi çabasından
usanıp, hukuka dair umut ve inancımızı kaybettik.
 Ne eğitimcilerin, ne akademisyenlerin din eğitimi
konusundaki görüşleri ve ne de Avrupa İnsan Hakları
Mahkemesi’nin bu konudaki kararlarını takan bir
yetkili kişi ve organ da yok.
Alevi inancın özgürlüğüne ilişkin temel noktalar
bir yanda dursun, Alevi olanların kendilerini bütün
yaşam alanlarında korkmadan, ötelenmeden ifade
edebileceği psiko-sosyal bir atmosferden dahi
yoksunlar. Çünkü bir yanda Sünniliğin gerekleri
gün geçtikçe çok yönlü olarak dayatılırken,
paralelinde asimilasyon sinsi bir şekilde ilerliyor.
Alevilerin bölünmüş, parçalanmış yer yer sindirilmiş
olarak bulunmaları elbette ki onlar üzerinde dini
tahakküm kurmuş olan güçleri cesaretlendiriyor.
Din dersleri de okullarda çatır çatır işleniyor,
okuyacak ortaokul, lise bulamayan Alevi çocuklar
da imam hatiplerin kucağına düşüyor, ‘komşum
cumaya gitti hadi ben de’ diyen Alevi esnaf çoğalıyor,
cem evlerinin ibadethane statüsü talebi de sadece
güç elde etme anlayışı çerçevesinde zamana
yayılıyor. Bütün bu yapılanlardan iktidarın mesajını
alan güçler, Aleviliği ötelemeye, aşındırmaya
çalışıyor.  Örneğin geçenlerde Âşık Daimi’nin
“Mademki ben bir insanım” deyişindeki sözlerde
geçen “Bana eğilsin melekler” kısmını “Bana eğilmiş
melekler” olarak değiştiren şarkıcı da Alevilere ait
değerleri aşındırma cesaretini kendinde görebiliyor.
“Bana eğilsin melekler” demek ile “Bana eğilmiş
melekler” demek arasında, birbirinden öte çok farklı
iki anlam olduğunu bu tahrifatı yapan Mustafa
Ceceli tabi ki bal gibi biliyor.  Söz konusu sanatçının
özür dilemesini kişisel bir tutum olarak
değerlendirsek de, asimilasyona ilişkin genel
gerçeğin geçerli olduğunu biliyoruz.
Aşık Daimi’nin deyişine ait sözlerin anlam açısından
değiştirilerek söylenmesi, Aleviliğe karşı sessiz
nitelikli saldırının geldiği boyutu göstermesi
açısından, doğrusu çok çarpıcı geldi. Belki de
Aleviliğin içini boşaltmak, yeni nesilleri Aleviliğin
insani değerlerinden yoksun bırakmak açısından
bundan daha kötü bir şey olmadığını düşünmenin
zamanı gelmiştir.

Hatice Eroğlu Akdoğan
Yerelden

Yüzyıllardır Durup
Dinmeyen  Asimilasyon

haticetilamiz@yahoo.com
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HASAN YILMAZTÜRK
TOPRAĞA VERİLDİ
Divriğililerin çok yakından
tanıdığı Hasan Yılmaztürk 25
Ocak Pazartesi Günü hayatını
kaybetti. İki yıldır böbrek
yetmezliği tedavisi gören,
zaman zaman diyaliz tedavisi
alan Hasan Yılmaztürk
İstanbul Beylikdüzü’ndeki
evinde hakka yürüdü.
Yılmaztürk’ü mücadele ve  yol
arkadaşları 27 Ocak tarihinde
Yenibosna Cem Evi’nde
düzenlenen cenaze töreninde
onu yalnız bırakmadı.
Cenaze Törenine dönemin TBP
Genel Başkanı ve son yıllarda
CHP Genel Merkez
yöneticiliği yapan Mustafa
Timisi,  Avcılar Belediye
Başkanı Dr. Handan Toprak

Benli, Divriği Kültür Derneği
önceki başkanları ve

yöneticileri, DKD
Başkanı Cafer Yıldız ve
dernek üyeleri, Hasan
Yılmaztürk’ün Ailesi,
akrabalar ve tanıdıkları,
CHP İstanbul İl, İlçe
yöneticileri, ve
kalabalık sayıda
Divriğilinin yanı sıra
çok  kalabalık bir kitle
katıldı.
TOPLUM
GÖNÜLLÜSÜ
Ömrünü toplumsal
mücadelelere adamış,
uzun yıllar TBP (Türkiye
Birlik Partisi) İstanbul İl
ve İlçe yönetimlerinde
bulunmuş, yine uzun
yıllar Divriği Kültür

Derneği yöneticiliği yapmış
olan Hasan Yılmaztürk, son

yıllarda mücadelesini CHP
içerisinde sürdürüyordu.

CEM EVİ’NDE
TÖREN
DÜZENLENDİ
Böbrek yetmezliği sonucu
hayatını kaybeden Hasan
Yılmaztürk 27 Ocak Çarşamba
Günü Yenibosna Cem Evi’nde
düzenlenen cenaze töreninin
ardından Eyüp’teki Aile
Mezarlığı’nda toprağa verildi.
Yenibosna Cem Evi’nde
düzenlenen törene katılan
binlerce kişi Yılmaztürk’ü son
yolculuğuna uğurladı.

Haber ve Fotoğraf: Divriği
Gazetesi

Onu çok özleyeceğiz
Divriği Kültür Derneği’nin önceki
yöneticilerinden, ayrıca Türkiye Birlik

Partisi’nin İstanbul İl yöneticiliği yapmış
olan Hasan Yılmaztürk aramızdan ayrıldı.

Avcılar’da Çocuk Festivali
Hedef 30 Bin Çocuk
Avcılar Belediyesi’nin yarıyıl
tatili için hazırladığı ‘Çocuk
Festivali’ Avcılar Belediyesi
Barış Manço Kültür
Merkezi’nde başladı. Geçen
yıl 23 Bin ziyaretçinin geldiği
“Çocuk Festivali”nde bu yıl 30
bin çocuğun katılması
hedefleniyor.

Türkiye’de bir ilk
Çocuk Festivali’nin İlk Günü
Büyük İlgi Gördü
Sosyal Belediyeciliğin
standartlarından olan “Çocuk
Dostu Belediyecilik” anlayışıyla
hizmetlerine devam eden
Avcılar Belediyesi tarafından
eğitim-öğretime kısa bir ara
veren öğrenciler için
hazırlanan ‘Çocuk Festivali”
başladı. Çocukların
yorgunluklarını eğlenerek
atacakları “Çocuk Festivali”nin
ilk günü büyük ilgi görürken
çocuklar gönüllerince
eğlendiler. 7 Şubat Pazar
gününe kadar devam edecek
olan Çocuk Festivali’nde
çocuklar tatilin tadını doyasıya
yaşayacaklar. Çocuk
festivalinde etkinlikler ve
ikramların tamamı ücretsiz
olarak çocuklara sunuluyor.

Avcılar’da Çocuklar Sanatın ve
Bilimin Işığında İlerliyor
Çocukların karne sevincini,
keyifli bir festivalle pekiştirmek
istedikleri dile getiren Avcılar
Belediye Başkanı Dr. Handan
Toprak, “Çocuklarımızın yarıyıl
tatilini mutlu ve eğlenerek
geçirmelerini istedik. Yarıyıl
tatiline giren öğrencilerimiz
için düzenlediğimiz ‘Çocuk
Festivali’nde çocuklarımız
yorgunluklarını birbirinden
güzel çeşitli etkinlerle

eğlenerek atma fırsatı
bulacaklar.  Hem bugünümüz
hem de yarınımız olan
çocuklarımızın güçlü, özgür
ve erdemli bireyler olarak
yetişmesini istiyoruz. Çocuk
Dostu bir belediye olarak
çalışmalarımız bu yönde
devam edecektir. Tüm
çocuklarımıza iyi eğlenceler
diliyorum” dedi.
Velilere de bir öneride bulunan
Başkan Dr. Toprak, her ailenin

çocuklarına bir enstrüman
çalmalarını bir sanat dalı ile
uğraşmalarını veya en az bir
spor dalıyla ilgilenmeleri
yönünde teşvik etmeleri
gerektiğini bununda sağlıklı
nesiller olma yolunda atılan
önemli bir adım olduğunu
belirterek, cinsiyet eşitliği
temellerinde Avcılar’da
çocuklarımız sevgiyle
büyürken, aynı zamanda da
çocuklarımız sanatın ve bilimin

ışığında ilerliyorlar dedi.

Avcılar Belediyesi Kültür ve
Sosyal İşler Müdürlüğü’nün
organize ettiği “Çocuk
Festivali” 7 Şubat tarihine kadar
devam edecek. Sinema, tiyatro
oyunları, bilim parkı,
planetaryum, deneyler, sürpriz
ikramlar ve çeşitli etkinliklerin
yer aldığı festivalde çocuklar
hem tatillerini keyifli geçirecek
hem de sanatla iç içe çeşitli
aktiviteler yapacaklar.  Her gün
10:00-16:30 saatleri arasında
Barış Manço Kültür
Merkezi’nde gerçekleştirilecek
olan etkinliklerden çocuklar
ücretsiz olarak
yararlanabilecekler.

Hem Gözler Hem
Ağızlar Şenlendi
Yoğun ilgi gören “Çocuk
Festivali”nin ilk gününde veliler
çocuklarıyla birlikte keyifli
zaman geçirmelerini sağladığı
için Avcılar Belediye Başkanı
Dr. Handan Toprak’a teşekkür
ettiler.

Toprak Ana ilkleri başarıyor
Türkiye’nin ilk Çocuk Festivali Avcılar da yapıldı. Avcılar Belediye
Başkanı Dr. Handan Toprak Benli’nin organize ettiği festivale
onbinlerce çocuk katılarak gönüllerince eylendi.

Divriği’nin unutulmaz simalarından Hasan Yılmaztürk aramızdan ayrıldı.
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OKUTMAYA VARIM

 Ankara Divriği Kültür Vakfı’nın her
yıl geleneksel olarak düzenlediği,
“Okutmaya Varım”  eğitime destek
gecesi 23 Ocak Cumartesi Günü
akşamı Türkiye Barolar Birliği

Salonu’nda yapıldı.  Sunuculuğunu
Cemal Özgür Taşkıran’ın yaptığı
gecenin açılış konuşmasını Divriği
Kültür Vakfı Başkanı Cemal
Karahalil yaptı. Geceye CHP Sivas
Milletvekili Ali Akyıldız, CHP
Ankara Milletvekili Av. Necati
Yılmaz, Ali Haydar Hakverdi, CHP

Ankara İl Başkanı Adnan Keskin ve
il yönetimi, CHP Çankaya İlçe
Başkanı Selçuk Dereli, CHP Ankara
Büyükşehir Belediyesi Grup Başkanı
Doğan Yılmazkaya, CHP
Yenimahalle Belediye Meclis
Üyeleri, Ankara’da bulunan
Divriği’ye bağlı köy dernek
başkanları, vakıf üyeleri ve çok
sayıda demokratik kitle örgütü
başkanı ve yöneticisi katıldı.
OKUTMAYA VARIM
Okutmaya Varım adıyla yapılan,
geceden elde edilen gelirlerin
tamamının öğrencilere burs olarak
verileceği  planlanan geceyi
düzenleyen Ankara Divriği Kültür
Vakfı yönetimi salonda bulunanlarla
tek tek ilgilenerek herkesin güvenini

kazandı. Vakıf Başkanı Cemal
Karahalil gecede yaptığı
konuşmada, “vakfımızın kuruluş
gayelerinin başında öğrencilere ve
yaşlılarımıza destek olmak vardır.
Kurulduğumuz tarihten beri
gücümüz oranında ihtiyaç sahibi
Divriği’li öğrencilerimize karşılıksız
vermekteyiz. Bizlere bu konuda
destek olan herkese şükranlarımı
sunuyorum. Özellikle Çankaya
Belediyemizin çok değerli başkanı
sayın Alper Taşdelen’e kullanmakta
olduğumuz vakıf binamızın bütün
sorunlarını çözmesinden dolayı
ayrıca teşekkür ederim” dedi.
Antalya, İzmir ve İstanbul DKD
başkanları geceye dayanışma
mesajları yolladılar.

CHP Ankara İl Başkanı Adnan
Keskin, Divriği Belediye Başkanı
Hakan Gök, Çankaya Belediye
Başkanı Alper Taşdelen, CHP
Ankara Büyükşehir Belediyesi
Meclis Üyesi Doğan Yılmazkaya
“Okutmaya Varım” diyerek en az
1 öğrenciye burs vermeyi üstlendi.
Gecede ayrıca Çankaya Belediye
Başkanı Alper Taşdelen’e, CHP
Ankara Milletvekili Necati Yılmaz’a
ve Doğan Yılmazkaya’ya vakfa
yaptıkları desteklerden dolayı birer
plaket verildi. Yaklaşık 450 kişinin
katıldığı geceye, Erdal Beyazgül,
Gülten Benli ve Vedat Gündoğdu
sanatçı olarak katıldı.
Haber: Divriği Gazetesi

“Okutmaya Varım”E¤itime en büyük destek.
Burs için dayan›flma

Ankara Divriği Kültür Vakfı’nın düzenlediği “Okutmaya Varım” gecesi 23
Ocak Cumartesi Günü Türkiye Barolar Birliği Salonu’nda yapıldı. Geceya
CHP Sivas Milletvekili Ali Akyıldız, CHP Ankara Milletvekili Av. Necati Yılmaz,
Alihaydar Hakverdi, CHP Ankara İl ve Çankaya Belediye Başkanı katıldı.
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bildin mi Denizi
babanı bildiğin kadar
Che Guevera’yı  Nazım’ı  Bedreddin’i
Börklüce’yi  Pir sultan’ı Dadaloğlu’nu
duydun mu nice nice aydınların katlini

bildin mi töresine terk edilmiş evleri
bacasında durmadan devlet zulmü
ucu yılan dilli bir bıçaktı sıkıyönetim
sen doğduğun yıllarda
keven kenger bulunmazdı dağlarda o yıl
iplik satıp bez dokudu kefen için çerçiler
bir ağacın dalında asılı kaldı gidenlerin son avazı,

sürgünler ülkesiyiz’ demişti bir şair duydun mu
şehirlerde göçerlerin incecik suskun yüreği
bir daha bak çoktandır bakmadığın haritalara
bir köy daha silinmiştir çocuk cıvıltılarından uzak
ve bir şehre daha kıyılmıştır doğuda
yasaklanmış bir türkünün yalnızlığıdır doğu
yarasıdır çileli dağların, kanar durur ciğerleri
bildin mi, o dağlar  kirvemdir benim, musahiptir
ne de olsa babama yoldaş. gidip de görsen bi yol
Sivas kadar soğuk, Divriği kadar suskundur şimdi
kartal kanatları bekler şimdi sümbüllü bağlarımızı
-herkes kendine benzer, ben kime benzerim Hızır-

diyelim ki köz düştü kale kapısına, yandı bütün Sivas ili
o’ dağlarda sümbül biter mi sandın
Kızılırmak boylarında dilsiz bir acı gezer
tüter hâlâ kara duman Madımak camlarından
ağırlığı Sivas kadar  kendi üstünü kaplayan zifir
acısı göz göz deler yüreğini şairin
kızıl poşu bağlamış bak döver döşünü analar
-bu ne hal Pirim, zulüm bastı sevgimizi
geçmedi sözümüz ateşe, suç  bizde mi
gül biraz diyemedim hatıralara-

çekmeyin üstümden maviyi, kan oturur gözlerime
vurur dizine yine aleve düşen bozkır
diyelim ki ışkın açtı dağlarda
‘acımız kalındır bizim’ kesmez kıldan testere
türküsüz zaman mı geçer, Şaha mı gider Pir Sultan
binmiş de kır atına gezer mi Dadaloğlu’m dağlarda
çiseler mi yağmur Bedreddin’in üstüne bir akşamüstü
göz mü kırpar Börklüce deve üstünden Bedreddin’e

bu hal ne haldir oğul Can, gül biraz diyemedim gönlüme

Arzu K. Ayçiçek
fiA‹R GÖZÜYLE

Oğul Can

BAHAT
SA⁄LIK
GRUBU

www.bahat.com.tr
bilgi@bahat.com.tr
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Sultangazi / İSTANBUL

Özel Batı
Bahat Hospital

Tel.: 0212 471 33 00
Atatürk Mah.

İkitelli Cad. No:135
K.Çekmece / İSTANBUL

Özel Ortomedica
Hastanesi

Tel.: 0212 649 03 80
Karadeniz Mah.
General Aldoğan
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GAZİOSMANPAŞA
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Tel.: 0212 615 38 38
Bahat Sağlık Grubu

İştirakidir

BAŞKAN
DR. TOPRAK’ın
MUTLU GÜNÜ
Haber: Divriği Gazetesi

Avcılar Belediye Başkanı Dr.
Handan Toprak’ın oğlu Can
Kaban ve Nur Erten

dünyaevine girdi.
Avcılar Belediye Başkanı Dr.
Handan Toprak’ın oğlu Endüstri
Mühendisi Can Kaban ile
Mimar Nur Erten 22 Ocak
tarihinde Yeşilköy’deki Polat
Rönesans Otel’inde
düzenlenen düğün töreniyle
dünya evine girdi.
Başkan Dr. Handan Toprak’ın
davetlileri kapıda karşıladığı
düğün törenine, CHP Genel
Sekreteri Gürsel Tekin, CHP
Parti Meclis Üyesi Malatya
Milletvekili Veli Ağbaba, CHP
Milletvekilleri İlhan Kesici, Ali
Şeker, Ali Akyıldız, Eren Erdem,
Büyükçekmece Belediye
Başkanı Hasan Akgün,
Bakırköy Belediye Başkanı
Bülent Kerimoğlu, Kadıköy
Belediye Başkanı Aykurt
Nuhoğlu, Beşiktaş Belediye
Başkanı Murat Hazinedar,
Silivri Belediye Başkanı Özcan
Işıklar, Beylikdüzü Belediye
Başkanı Ekrem İmamoğlu,
İstanbul Büyükşehir Belediye
Eski Başkanı Nurettin Sözen,
Şişli Belediye Eski Başkanı
Mustafa Sarıgül, Avcılar
Kaymakamı Hulusi Doğan,
Türk Halk Müziği Sanatçısı Arif
Sağ ve yaklaşık Bin 500 davetli
katıldı. Düğünde Mustafa

Özaslan ve ekibi katılımcılara
unutulmaz bir konser verdi.
Ayrıca düğüne Zeynep
Karababa, Erdal Erzincan,
Mercan Erzincan, Emre Saltık,
Şahin Aydın, Ali Kocakaya gibi
halk müziğinin tanınmış
simalarından çok sayıda
sanatçı katıldı.
Avcılar Belediye Başkanı Dr.
Handan Toprak, cübbesini
giyerek oğlunun nikahını kıydı.
Başkan Dr. Toprak nikah öncesi

yaptığı konuşmada, hayatını
kaybeden işadamı ve sanayici
Mustafa Koç ve değerli siyaset
adamı Tunceli Milletvekili
Kamer Genç’i kaybettiklerini
belirterek başımız sağolsun
dedi. Başkan Dr. Handan
Toprak daha sonra oğlu Can
Kaban ve Nur Erten’in nikahını
kıydı. Nikah şahitliklerini ise
milletvekilleri ve belediye
başkanları yaptı. Başkan Dr.
Handan Toprak, genç çifte

mutluluklar dilerken, çiftin
Atatürk’ün izinden giden
evlatlar yetiştireceklerini
söyledi. Çiftin evlilik
cüzdanlarını ise İstanbul
Büyükşehir Belediye Eski
Başkanı Nurettin Sözen verdi.
Avcılar Belediye Başkanı Dr.
Handan Toprak düğün
sonrasında, mutluluklarını
paylaşan davetlilere teşekkür
etti.
Haber: Divriği Gazetesi

Muhteşem Düğün
Avcılar Belediye Başkanı Dr. Handan Toprak Benli’nin Oğlu
Can Kaban ile Nur Erten Polat Rönesans Otel’de muhteşem
bir düğünle hayatlarını birleştirdi. Düğüne CHP Genel
Sekreteri Gürsel Tekin çok sayıda CHP’li milletvekili, belediye
başkanları ve çok kalabalık bir topluluk katıldı. Çiftin nikahını
Nurettin Sözen kıydı.

Toprak Ana’n›n
en mutlu günü

YILDIRIM GIDA
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Dünya Mirası
Divriği Mengücek Vakfı
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Divriği’de eğitim ve sağlık konularında
geleceğe güvenle bakmak

Divriği’nin doğal güzelliklerini
korumak ve tanıtmak

Divriği’nin Kaderini DeğiştirmekDivriği’nin Kaderini Değiştirmek

Divriği’nin  tarih mirasını
korumak ve turizme açmak
Divriği’nin  tarih mirasını
korumak ve turizme açmak

Divriği’de eğitim ve sağlık konularında
geleceğe güvenle bakmak

Divriği’nin doğal güzelliklerini
korumak ve tanıtmak

Divriği’de yapılacak restorasyon
çalışmalarını aslına uygun yapmak için
Divriği’de yapılacak restorasyon
çalışmalarını aslına uygun yapmak için


